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KONAKBelediyesi, Dil Devrimi’nin 92’inci
yıldönümünü Dil Derneği İzmir Şubesi iş
birliğiyle Atatürk Kültür Merkezi yanındaki
parkın içinde bulunan Türkçe Taşı anıtı
önünde düzenlediği törenle kutladı.  �6’da

9Eylül’de başlayan eğitim öğretim yılının en
büyük sorunlarından biri temizlik. İlk günden
itibaren artan şikayetler sonucunda Milli Eğitim
Bakanı Yusuf Tekin 30 bin temizlik personeli
alınacağını müjde olarak duyurdu. Yerel
yönetimler de bakanlığın eksik kaldığı noktada
velilerden ve okullardan gelen talep
doğrultusunda temizlik sorununa el attı. Ancak
Buca Belediye Başkanı Görkem Duman,
temizlik yardımı talep eden okulların isteklerini
tek tek geri çektiğini sosyal medyasından, "İlçe
Milli Eğitim Müdürlüğü tarafından temizlik
desteğimiz yasaklandı” diyerek duyurdu

AKParti Konak İlçe Başkanı Mehmet Sait
Başdaş, Konak Belediyesi’nin 2025-2029
Stratejik Planı yayınında Cumhurbaşkanı
Recep Tayyip Erdoğan’ın fotoğrafının
konulmadığını ifade ederek sert tepki
gösterdi. Başdaş, “Bu bir skandal ve devlet
ciddiyetini yok saymaktır. En hafif tabirle bu
nezaketsizlik kabul edilemez” dedi. �4’te

METİN AYDINOĞLU

aydinoglumetin@hotmail.com

HAYRETTİN FİLİZ

bta.hayrettin@gmail.com
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İmralı’da kaynayan 
kazanlar 

Fotoğraftır işleri 
sevgidir güçleri 
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ELİNA DİNÇ

elenadinc@gmail.com
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Moleküler perspektifte
Haşimato 

ÜNLÜtatil merkezleri, yaz sezonunu artık
yavaş yavaş kapatıyor. ÇEŞTOB Başkanı
Orhan Belge, “Tam hedeflerimize genel
olarak ulaşamadık. Çeşme'nin destinasyon
hizmetini Sakız'da bulamazsınız. Maalesef
bir algı oluşturuldu” diye konuştu.  �9’da

BORNOVA Belediye Başkanı Ömer Eşki,
Kadın ve Demokrasi Çalıştayı’na
konuşmacı olarak katıldı. "Yerel
Yönetimlerde Kadınların Rolü" başlıklı
oturumda konuşan Başkan Eşki, “Kadınlar
ne kadar özgürleşirse Cumhuriyet o kadar
ileriye gider” dedi. �4’te

‘Cumhuriyet 
kadın devrimi’

CHPİl Başkanı Şenol Aslanoğlu, “Çocuklarımızın
sağlığı için belediyelerimiz tüm imkanlarını
seferber ederken, bu işe bile partizanlık
karıştırıyorlar” derken, CHP Buca İlçe Başkanı
Çağdaş Kaya, “Bu işi yapamayacaklarsa biz
yaparız. Çocuklarımız derslere aç gidiyorlar. Bir
de üstüne temizlik sorunları var. Bu işin sağı solu
yok” dedi.Veli-Der İzmir Şube Başkanı Necati
Kalafat ise, “Bu yardımı AK Partili bir belediye
yapmış olsaydı İlçe Milli Eğitim Müdürü böyle bir
karara imza atabilir miydi?” ifadelerini kullandı.
İlçe Milli Eğitim Müdürlüğü yetkilileri, protokol
yapılmadığını gerekçe gösterdi.  �5’te

CHP’DEN TEPKİLER YÜKSELDİ

‘Biz milletin 
hizmetindeyiz’
AK Parti İzmir Milletvekili Ceyda
Bölünmez Çankırı İzmir genelinde
sıklıkla yaşanan elektrik kesintileri ve
doğal gaz aboneliklerine ilişkin Gediz ve
İzmirGaz yetkilileri ile ve bir araya
geldi. Çankırı, “İzmir hak ettiği enerjiyi
yakalayacaktır" dedi. � 4’te

TÜRKÇE TAŞI’NDA
DİL KUTLAMASI

KARDİYOLOGProf. Dr. Sinan Dağdelen, kalp ve
damar hastalıklarına bağlı ölümlerin yüzde
30’un üzerinde bir oranla önlenebileceğine
dikkati çekti, “Kalp hastaları sağlıklı beslenip
kilo vermeli, egzersiz yapmalı” dedi.  �10’da

KALP SAĞLIĞINDA
İDEAL KİLO ŞARTI

IF Wedding Fashion İzmir-Gelinlik, Damatlık ve Abiye Giyim Fuarı’nda
düzenlenen 15. Gelinlik Tasarım Yarışması’nın bu yılki teması
“Köklere Dönüş.” Yarışmanın jürisinde modacı Randy Fenoli de
onur konuğu. Başvurular 30 Eylül’de sona erecek.  �12’de

TÜRKİYE'NİNuluslararası arenada parlayan
organizasyonlarından PET İZMİR, evcil hayvan

sektörünün önde gelen isimlerini
ağırlıyor. Veteriner hekimlerden pet

shop mağazalarına, zincir
marketlerden hayvan hastanelerine

kadar geniş bir katılımcı yelpazesine
ev sahipliği yapan fuar, 
sektör profesyonellerinin yanı
sıra evcil hayvan sahipleri ve

girişimciler için de önemli bir
fırsat oldu. �9’da

BOSTANLI 2. El
Pazarı, nostalji
tutkunları için yalnızca
bir alışveriş noktası
değil, geçmişin sıcak
anılarıyla dolu bir
buluşma alanı.
Gündüz ve akşam
saatlerinde kapılarını
açan bu pazar, 70'ler
ve 80'lerin saflığını,
90'ların çılgın
enerjisini yaşatıyor. 
�3’te

SOSYAL MEDYADAN DUYURDU

AYLA KUBLAY 5
ayla1kublay1@gmail.com

Kış çayı 

TUGAY’IN KÖRFEZ RAPORU
“YOL HARİTAMIZ HAZIR”
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İZMİR Ekonomik Kalkınma
Koordinasyon Kurulu'nun
(İEKKK) 129'uncu
toplantısı, İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanı Dr. Cemil
Tugay yönetiminde yapıldı.
Tugay, Tarihi Havagazı
Fabrikası’ndaki toplantıda,
kirlilik kıskacındaki Körfez
için neler yapacaklarını
anlattı. � 7’de
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Sağlıklı Yaş Alma Merkezi’nde
düzenlenen ilk etkinliğe
Güzelbahçe Belediye Başkanı
Mustafa Günay, eşi Nermin Günay,
Resüsitasyon Derneği temsilcileri
ve hocaları, sivil toplum kuruluşları
başkan ve temsilcileriyle
vatandaşlar katıldı. Temel Yaşam
Desteği, kalp masajı eğitiminin
önemini ve farkındalığı ile Otomatik
Eksternal Defibrilatör yani Şok
Cihazı kullanımı eğitimi başarılı bir

kild kl ti ildi

Güzelbahçeliler tem
yaşam desteğini öğre
Güzelbahçe Belediyesi ve Resüsitasyon Derneği'nin Avrupa Re
Derneği-ERC işbirliğinde Güzelbahçe Sağlıklı Yaş Alma Me
Hayata El Ver Projesi kapsamında ‘Temel Yaşam Desteği’ eğ

Seferihisar Belediye Başkanı
İsmail Yetişkin, 25 Eylül – 1
Ekim tarihleri arasında kutlanan
İtfaiye Haftası’nda Seferihisar
İtfaiyesi’ni ziyaret etti.
Başkan Yetişkin
ziyarette tüm
itfaiye teşkilatı
ve personelleri
ile bir araya
geldi.

Başkan
İsmail Yetişkin;
‘’Sizler sayesinde
her zaman güven
içinde yaşıyoruz. Özellikle yaz
mevsiminde yeri geldi Urla’ya

yeri geldi Kuşadası’ndaki
yangınlara koştunuz.

Hepinizin emeği için
minnettarım’’ diyerek
itfaiyecilerin özverili

çalışmalarını tebrik etti.
Ziyarette itfaiyecilere bir

zeytin fidesi hediye eden Başkan
Yetişkin; ‘’ Sizlerin cesareti ve
fedakârlığı, bu toprakların her

karışında h
sembolik o
fidesi hediy
Çünkü zeyt
zamanda ö
cefakarlığı 
Seferihisar
her zaman 
Seferihisar
ağaçları ile
olacak. Sizl
kahramanl
İtfaiyecilik 
Hepinize te
görevlerini
diliyorum’’ 
(Haber Mer

Başkan İsmail Yetişkin ateş  savaşçıları

İsmail
Yetişkin
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Geçmişin hatıralarıyla dolu Bostanlı İkinci El Pazarı, her çarşamba kaliteli
ve uygun fiyatlı ürünleriyle hem alışveriş hem de sosyal etkileşim sunuyor

Bostanlı Pazarı, nostalji
tutkunları için yalnızca bir alışveriş
noktası değil, geçmişin sıcak
anılarıyla dolu bir buluşma alanı.
Gündüz ve akşam saatlerinde
kapılarını açan bu pazar, 70'ler ve
80'lerin saflığını, 90'ların çılgın
enerjisini yaşatıyor. Anıların
tozlanmış raflarından dökülen
ürünler, bazen üzerindeki tek bir
çizikle, bazen de yıllara meydan
okuyarak ilk günkü gibi karşımıza
çıkıyor.

Bostanlı İkinci El Pazarı,
anıların peşinde koşanlar için bir
zaman yolculuğu sunuyor. Nazire
Hanım ise yedi yıldır burada ikinci
el kıyafet satışı yaparak emeklilik
sonrası hayatını bu nostaljik
atmosferle bütünleştirenlerden
sadece biri... Nazire Hanım, yedi
yıldır burada ikinci el kıyafet satışı
yaparak emeklilik sonrası hayatını
bu nostaljik atmosferle
bütünleştirmiş. Bu pazarda hem
çalışmanın hem de insanlarla
iletişim kurmanın mutluluğunu
yaşadığını belirten Nazire Hanım
pazarın hem geri dönüşüme hem de
kendi kendisine sağladığı maddi ve
manevi faydayı vurguladı.

Tüketim çağının karmaşasında,
istifçilik yerine geri dönüşüm
faaliyetlerinin önemine vurgu yapan
Nazire Hanım, “Emekli oldum, hem
anneme bakmak hem de çalışmak

zorundaydım. Part-time bir iş olarak
akşam pazarlarında satış yapmaya
karar verdim. İlk önce kendi
dolabımı boşaltmakla başladım”
şeklinde pazar yolculuğunun nasıl
başladığını anlattı.

Kendi kıyafetlerini satmaya
başladıktan sonra dostlarının ve
tanıdıklarının ihtiyaç fazlalarını
toplayarak bir iş modeli
geliştirdiğini anlatan Nazire Hanım,
“Arkadaşlarımdan edindiklerimi
yıkayarak tertemiz şekilde getiririm.
Burada isim de yaptım artık. İkinci
ele kötü gözle bakanları
anlamıyorum” dedi. İstifçiliğin ve
aşırı tüketimin zararlarına dikkati
çekerken, geçmişteki

alışkanlıklarından nasıl vazgeçtiğini
de paylaşan Nazire Hanım, “Benim
arkadaşlarım çevremde bu iş
yapacağımı hayatta düşünmezlerdi.
Sen kıyafetlerine takılarına çok
düşkünsün vazgeçemezsin derlerdi.
Vazgeçmeyi öğrendim çünkü çok
alışveriş yapmak bir hastalık”
diyerek bu konuda müşterilerini de
uyardığını söyledi.

“İnsanlarla yüz yüze iletişimde
olmak çok hoşuma gidiyor” diyen
Nazire Hanım, pazarın sadece bir
alışveriş yeri değil, aynı zamanda
sosyal bir buluşma alanı olduğunu
ifade etti. Pazardaki iletişimde
olduğu çoğu müşterisinin de
satıcılık yapmaya başladığını

söyleyen Nazire Hanım, “Pazar hem
bu ekonomik koşullarda gelirime
katkısı oluyor, market paramı
çıkarıyorum hem de zamanımı
geçiriyorum, ne güzel temiz havada
çalışıyorum. Çok para kazandığımız
yok ama yine de şükürler olsun”
şeklinde konuştu. Ayrıca Nazire
Hanım, zabıtaların pazar yerindeki
uygulamalarına da dikkati çekerek,
Avrupa'daki benzer yerlerin daha
rahat işletildiğini vurguladı ve bu
konuda bir düzenlemenin gelmesini
dilediğini belirtti.

Leyla Hanım gibi müşteriler ise
burada buldukları kaliteli ve uygun
fiyatlı ürünlerle hem geçmişe
yolculuk yapıyor hem de bütçelerine
katkıda bulunuyor. Arkadaşlarından
duyduğu tavsiyelerle pazara gelen
Leyla Hanım, “Fiyatlar bütçemize
katkıda bulunuyor” diyerek, bu
pazarın ekonomik avantajlarını öne
çıkardı. 

BOSTANLI’DA NOSTALJİ 
DİYARI: 2. EL PAZARI

Aralarında İzmir’in de olduğu
Antalya merkezli sürdürülen
forex dolandırıcılığı soruşturması
kapsamında 30 ilde gözaltına
alınan 133 zanlı adliyeye
götürüldü. Öte yandan
haklarında yakalama kararı
bulunan 27 kişinin daha önceki
forex operasyonu kapsamında
tutuklanarak cezaevine
gönderildiği, 6 kişinin yurt
dışında, suç örgütünün elebaşı
olduğu belirtilen A.K'nin de
aralarında bulunduğu 26 kişinin
ise firari olduğu ve yakalama
çalışmalarının devam ettiği
öğrenildi.

Farklı kentlerde 206 paravan
şirket kuran örgüt üyelerinin,
"forex" uygulamasının internet
sitesine girerek yatırım yapmak
isteyenlerle irtibata geçtiği,
Londra'da faaliyet gösteren bir

şirketin Türkiye'de lisanslı ve
yasal yatırım danışmanlığı veya
aracılık faaliyetlerini yürütüyor
izlenimi uyandırdıkları tespit
edilmişti. Örgüt üyelerinin,
vatandaşları kendi şirketleri
aracılığıyla sözde yatırım
yapmaya ikna edip, paravan
şirketlerin hesaplarına para
göndermelerini sağladıkları
anlaşılmış, örgütün bu yöntemle
66 kişiyi toplam 48 milyon 198
bin 208 lira dolandırdıkları
belirlenmişti. Mali Suçları
Araştırma Kurulundan
(MASAK) alınan raporun
incelenmesi neticesinde söz
konusu suç örgütünün 18 milyar
440 milyon 666 bin 481 lira
hacimli para trafiğini yönettiği
ortaya çıkarılırken, şüphelilere ait
yaklaşık 2,5 milyar lira mali
değere el konulmuştu. (AA)

İEÜ Medical Point Hastanesi
Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları
bölümünde AR (Artırılmış
Gerçeklik) video teknolojisiyle
donatılan cihazı çocukların
hizmetine sunuldu. Kinect
kamera, LED ekran ve özel
yazılımdan oluşan sistemde;
kamera ve sensörler ortamı
algılayarak nesnelerin
konumlarını ve hareketlerini
analiz ediyor, bu verilere göre
dijital içerikleri ekrana
yerleştiriyor. Bu sayede çocuklar,
ekranda gördükleri gerçek dünya
görüntüsüne 3D nesneler

ekleyerek motor becerilerini
geliştirip çizimler yapabiliyor.
Medical Point Hastanesi yazılım
ekibin tarafından geliştirilen
sistem sayesinde çocuklar hem
motor becerilerini geliştiriyor
hem de hastane ortamında keyifli
vakit geçiriyor. Bu sistemle
birlikte çocukların hastane
fobilerini yenmeleri ve kolay
tedavi olmaları da hedefleniyor.
Medical Point Hastaneler Grubu
Yönetim Kurulu Başkan Vekili
Veysi Kubba, “Yenilikçi projeleri
desteklemeye devam edeceğiz”
dedi. (Haber Merkezi)

Dolandırıcıdan
şeytani plan!

İzmir'de dolandırıcılar, Manisa
Büyükşehir Belediyesi adına satın
alma talep formu düzenleyip bir iş
yerinden 1 milyon 600 bin lira
değerinde tuvalet kağıdı ve ıslak
mendil aldı. Belediyeden parayı
tahsil etmeye çalışırken
dolandırıldığını anlayan toptancının
satış müdürü Ferhat Akyol, "Bu kişi,
ürünleri depremzedelere
göndereceklerini söylediği için
indirim de yaptık. Şüpheli ya
şüphelilerin bir an önce
yakalanmasını istiyorum" dedi.
(DHA)

Buca’da filmleri
aratmayan olay

Buca’da alacak-verecek meselesi
yüzünden alıkoydukları kişiyi silahla
vurup, daha sonra hastaneye götüren
şahıslar kaçtı. Polis, şüphelilerin B.A.
(21), K.D. (21), N.B.K. (22) ve H.V. (22)
olduğunu tespit etti. 4 şüpheli
yakalanarak gözaltına alındı.
İşlemlerinin ardından adliye sevk
edilen 3 şüpheli tutuklanırken, BİR
şüphelinin işlemlerinin mevcutlu
olarak devam ettiği öğrenildi.
Hastaneye kaldırılan M.Y.U'nun
tedavisi devam ediyor. (İHA)

Forex operasyonunda 
133 zanlı hesap veriyor 

Yapılan aramada  
neler çıktı neler

İzmir polisi,  Buca’da 2 şüpheli
arasında sahte çek alışverişi
yapıldığını tespit etti. Karşıyaka ve
Buca’da yapılan aramalarda 24 sahte
çek, 4 dizüstü bilgisayar, yazıcı,
fotokopi makinesi, para dedektörü,
kimlik kaplama makinesi, milimetrik
kesim tahtası, sahte kimlik, sürücü
belgesi ve banka kartları ile pasaport,
diploma, tapu senedi ve para ele
geçirildi. Şüphelilerden 1'i tutuklandı
diğeri adli kontrol şartıyla serbest
bırakıldı. (AA)

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan'ın imzasıyla
Resmi Gazete'de yayımlanan kararnameyle Manisa
Valiliği'ne atanan Vahdettin Özkan göreve başladı. Valilik
binası önünde düzenlenen törende, protokol üyeleri,
kamu kurum ve kuruluşların temsilcilerince karşılanan
Vali Özkan'a çiçek takdim edildi. Tören mangasını
selamlayan Özkan, vali yardımcıları, kurum müdürleriyle
tanıştıktan sonra makama geçti. Kendisini karşılayanlara
teşekkür eden Özkan, vatandaşın hizmete ulaşması
noktasında tüm kamu kurum ve kuruluşların birlikte
hareket edeceklerine, vatandaşın refahının yükseltilmesi
noktasında projeleri yapacaklarına ve takibini
sürdüreceklerini söyledi. (DHA)

Vali Özkan yeni
görevine başladı

Çiçeğin başkenti Bayındır, özel bir etkinliğe
evsahipliği yaptı. Bayındır Efe Özel Eğitim Ve
Rehabilitasyon Merkezi bahçesinde 2020'de bir
dönümlük alana kurulan sera, öğrencilerin doğayla
iç içe eğitim almasına olanak sağlıyor. Projeyle
engelli öğrenciler, kış için serada öğretmenlerinin
de yardımıyla ıspanak, karnabahar, lahana, kereviz,
brokoli, kabak, marul ve maydanoz fidesi dikti.
Öğrencilerin üretim aşamalarında yer almalarının
önemine değinen kurum müdürü Ezgi Balcı, bu
sayede öğrencilerin kendilerini ifade edebilme ve
özgüvenlerini geliştirme imkanı bulduklarını
söyledi. (AA)

Engelli öğrenciler
için tam bir terapi

28 Eylül 2024 Cumartesi 3KENT-YAŞAM Editör: Hakan Serbest Tasarım: Mehmet Güçlü Güler

Vahdettin
Özkan

Ferhat
Akyol

EĞLENİYOR, ÖĞRENİYOR
hem de tedavi oluyorlar

ÖZELÖZEL
HABERHABER

MEHMET
GÜÇLÜ 
GÜLER
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“Bu nezaketsizlik 
kabul edilemez”

Bornova Belediye Başkanı
Ömer Eşki, Demokrat Kadınlar
Sosyal Yardım Derneği
tarafından İzmir'de düzenlenen
Kadın ve Demokrasi
Çalıştayı’na konuşmacı olarak
katıldı. Moderatörlüğünü Feryal
Güllüada’nın üstlendiği,
çalıştayın "Yerel Yönetimlerde
Kadınların Rolü" başlıklı
oturumda konuşan Başkan Eşki,
kadının mücadelesinin
Cumhuriyetin ilerlemesiyle bir
bütün olduğunu vurgulayarak,
“Cumhuriyet başlı başına bir
kadın devrimidir. Ben kendimi

Kemalist ve Cumhuriyetçi
olarak tanımlıyorum. Benim
bulunduğum fikir dünyasında
Cumhuriyet başlı başına bir
kadın evrimi. Kadınlar ne kadar
özgürleşirse Cumhuriyet o
kadar ileriye gider.
Cumhuriyetin başarılı olup
olmayışı ya da hangi aşamaya
geldiğinin göstergesi, kadınların
aldığı rol ve yönetimde ne kadar
söz sahibi olduğudur" ifadelerini
kullandı. Eşki,
"Demokratikleşme olmadan
kadınların tam anlamıyla
özgürleşmesini sağlayamayız.

Demokratikleşme mücadelesi,
hukukun üstünlüğü mücadelesi
bunların hepsi kadın
mücadelesinin de bir parçası.
Kadın mücadelesinde başarıya
ulaşıldığında bunların da önü
açılacak" diye konuştu.

Konuşmasının devamında,
kadın mücadelesinin zorlu
yollarında ödenen bedellerin
altını çizen Başkan Eşki, "Çocuk
cinayetleri yaşanıyor, tecavüzler
yaşanıyor, şiddet sürekli devam
ediyor ama adı üzerinde bu
mücadele ve hiçbir mücadele
önüne gül bahçeleri serilen bir
yoldan geçmiyor. Her
mücadelenin ağır bedelleri
oluyor ve bu bedelleri ödeyen
insanlar mücadeleyi kazanmış
oluyorlar" ifadelerini kullandı.

Başkan Eşki, kadın
mücadelesinin sadece kadınların
değil, toplumun tüm bireylerinin
görevi olduğunu vurgulayarak
sözlerini tamamladı: "Kadın
mücadelesi noktasında hepimiz
üzerimize düşen vazifeleri
yerine getirmek zorundayız.
Kadınların sokağa çıkması,
özgürlüklerini ve ifade
hürriyetlerini ortaya
koyabilmesi işin başında geliyor.
Bu ve benzeri organizasyonların
sürekli bir şekilde, insanların
gözlerinin içine sokula sokula,
engel tanımadan
gerçekleştirilmesi gerekiyor."
(Haber Merkezi)

“Cumhuriyet başlı başına 
bir kadın devrimidir”
Bornova Belediye Başkanı Ömer Eşki, “Cumhuriyetin başarısının göstergesi
toplumda kadınların aldığı rol ve ne kadar söz sahibi olduğudur" diye konuştu

AK Parti İzmir Milletvekili Ceyda
Bölünmez Çankırı İzmir genelinde
sıklıkla yaşanan elektrik kesintileri ve
doğal gaz aboneliklerine ilişkin Gediz ve
İzmirGaz yetkilileri ile ve bir araya geldi.
Şikayet ve taleplerin masaya yatırıldığı
toplantıya Enerji ve Tabii Kaynaklar
Bakan Yardımcısı Nevzat Şatıroğlu da
katıldı. Enerji ve Tabi Kaynaklar Bakan
Yardımcısı Nevzat Şatıroğlu toplantıda
Türkiye'nin gerek doğal gazda gerek ise
elektrik enerji dağıtımında tedarik
yelpazesini genişletecek adımlar atan
ülke olduğunu belirtti. AK Partili Vekil
Çankırı da muhtar toplantılarında
mahalle ve köy içi sorunlarının başında

gelen abonelik, enerji kesintileri, arıza
bildirimi, onarım ve bakım ile direk
değişimleri taleplerinin hat safhada
olduğunu açıkladı. Çankırı, “Biz burada
milletin elçisiyiz, bize iletilen sorunları
ve talepleri iletmekle yükümlüyüz.
Özellikle sahanın nabzını tutarken
yerelde alt yapı konusunda ne kadar
eksik kalındığıyla yüzleşmek gerçekten
acı. 2024 Türkiyesi'nde İzmir her
metrekaresi ile hizmeti eşit hak eden bir
şehir olması gerekirken belediyecilikte
sınıfta kaldığını görmekteyiz. Bu da bazı
kurumlarda iş konusunda aksamalara
sebebiyet veriyor. Nitekim Gediz ve
İzmir Gaz ülkemizin önemli hizmetler

sağladığı kurumlar arasında yer alıyor.
Yerel yöneticilere bunun sadece görev
ve sorumluluk dahilinde olduğunu bir
kez daha buradan hatırlatmak da fayda
var.  İzmir hak ettiği enerjiyi
yakalayacaktır" dedi. Gediz Elektrik
Genel Müdürü Uğur Yüksel plansız
kesintilerin azaltılması için yaşlanan
varlıkların işletme ömürlerinin
mümkün olduğunca uzatılması için
SCADA ağının yaygınlaştırılmasını
hedeflediklerini dile getirdi. İzmir Gaz
Genel Müdürü Ahmet Yetik de
abonelikler konusunda alt yapı
eksikliklerine dikkat çekti. 
(Haber Merkezi)
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“Turizmciler bile
borç-harç içinde”
İzmir Milletvekili ve DEVA Partisi Kültür,

Sanat ve Turizm Politikaları
Koordinatörü Seda Kaya Ösen, 27
Eylül Dünya Turizm Günü dolayısıyla
kutlama mesajı yayınladı. Sektör
temsilcilerini ve turizm emekçilerini
kutlayan Ösen, “Ülkemizin dört bir
köşesi cennet; ama ne yazık ki
sürdürülebilir turizm politikalarından
mahrum!” dedi. Ösen şunları ifade
etti: “Bugün turizmde elimizde kalan
ise deniz, kum ve güneş üçgenine
sıkışmış bir turizm vizyonu ile
maliyetler, vergi ve borçlar içinde
boğulan turizmciler! Sezonun en
hareketli olmasını beklediğimiz
aylarda bile turizmci, esnaf kan
ağlıyor. Turizmde uluslararası
gündemi takip etmek oldukça
önemli. Hızla değişen dünyamızda
elbette turizm alanında da talepler,
beklentiler ve eğilimler değişiyor.
Yeşili betonlaştırarak kazanmamız
mümkün değil. Doğal güzelliklerimizi
koruyarak sezonsuz turizmi tüm
ülkeye yaymak en büyük hedefimiz
olmalı. Turizmin yükünü İzmir,
Antalya, Muğla göğüsleyemez.
Geleceğin sürdürülebilir turizm
politikalarını hemen şimdi üretmek
zorundayız.” (Haber Merkezi)

“Kanalizasyon yok
atık su bedeli var!”
AK Parti Beydağ İlçe Başkanı Zafer

Yüksel, İZSU’nun Beydağ’daki bazı
mahallelerde kanalizasyon hizmeti
vermediği halde haksız yere “atık su
bedeli” tahsil ettiğini tespit ettiklerini
belirterek, “Beydağ’ın büyükşehir
kapsamına girdiği tarih olan 2012
yılından bu yana, İZSU, tahsil ettiği bu
abonelerden haksız yere aldığı atık
su bedellerini geri iade etmek
zorundadır. İZSU’nun asli görevini
hatırlatmak ve vatandaşlarımızdan
tahsil edilen bu haksız ücretleri geri
iade etmesini takip etmek en doğal
hakkımızdır’’ dedi. Yüksel, ‘’İZSU’nun
haksız yere aldığı bu atık su
ücretlerinin geri iadesiyle ilgili yasal
her türlü hemşehrimizin hakkını
savunacağız” diyen Yüksel, “CHP’li iki
Büyükşehir Meclis Üyesi’ne de
çağrımızdır. Kanalizasyonu olmayan
bu mahallelerin bir an önce bu
sorununu çözmek sizin göreviniz ve
sorumluluğunuzdur. Aksi halde hala
İZSU, bu abonelerden atık su bedeli
almaya devam ederse,
hemşehrilerimizin size verdiği görevi
kötüye kullanmaktan, halk sizi
yargılayacaktır. Biz, AK Parti ve
Cumhur İttifakı meclis üyeleri olarak
bize verilen muhalefet görevi gereği,
Beydağ’ımızın her türlü
kazanımlarını korumak, sahip
çıkmaktır” diye konuştu. 
(Haber Merkezi)

“İZMİR HAK ETTİĞİ ENERJİYİ YAKALAYACAK”

Ceyda 
Bölünmez 

Çankırı

Zafer 
Yüksel

Seda 
Kaya 
Ösen

Zafer Partisi’nde 
kongre heyecanı

Zafer Partisi İzmir İl Başkanlığı
tarafından ilçe kongrelerinin
tamamlanmasının ardından il
kongresinin hazırlıkları devam
ediyor. İl Başkanı Naşit Birgüvi
önderliğinde devam eden
çalışmalarda, kongrede üye
katılımlarının olacağı ve yeni katılan
üyelere rozetlerinin Zafer Partisi
Genel Başkanı Ümit Özdağ
tarafından takılacağı açıklandı. İl
yönetiminden yapılan bilgilendirme
doğrultusunda, 5 Ekim Cumartesi
günü Alsancak Kültürpark’taki
İzmir Sanat Merkezinde
gerçekleşecek kongrede üye katılımı
için şu ana kadar 200’ün üzerinde
talep geldiği, bu sayının kongreye
kadar daha da artacağının,
aralarında siyaset dünyasının
tecrübeli isimlerinin yanı sıra ilk
defa siyasete atılacak 300 kişiden
fazla kişinin bulunduğu ifade edildi.
Çalışmalarını bu yönde hızlandıran
il yönetimi ise yoğun talebi
karşılamak için kongre günü salon
girişlerine üye katılımlarının
sağlanması için ilave masalar
kurulacağını aktardı.
(Haber Merkezi)

Naşit 
Birgüvi 

Ümit
Özdağ

Ömer
Eşki

AK Parti Konak İlçe
Başkanı Mehmet Sait Başdaş,
Konak Belediyesi’nin 2025-
2029 Stratejik Planı yayınında
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip
Erdoğan’ın fotoğrafının

konulmamasını sert tepki
gösterdi. Başdaş, “Bu bir
skandaldır. Devlet
ciddiyetini yok saymaktır.
En hafif tabirle bu
nezaketsizlik kabul
edilemez” dedi.
Erdoğan'ın BM'de
yaptığı konuşmanın
tüm mazlum milletler
dünyasında alkışlanırken,
Konak Belediyesi'nin böyle
bir tutum sergilemesini
kınadıklarını ifade eden
Başdaş, “BM Genel
Kurulu’nda yaptığı
konuşma mı zorunuza
gitti de sayın
Cumhurbaşkanımızın
fotoğrafını çıkardınız?"
sorusunu sordu. Başdaş,

önceki dönem Konak
Belediye Başkanı Abdül

Batur döneminde

Cumhurbaşkanı’nın fotoğrafının
Stratejik Plan’da yer aldığını
hatırlatarak, “Sayın Nilüfer Çınarlı
Mutlu’nun başkanlığında hazırlanan
planından cumhurbaşkanımızın
fotoğrafı çıkarıldı. Konak
Belediyesi’nde sayısız bürokratın
elinden geçen bu kitapta bu hatanın
görülmemesi mümkün değil. Devlette
var olan süreklilik ve ciddiyeti
çiğnemektir bu” diye konuştu. Konak
halkının Başkan Mutlu’dan hizmet
beklediğini vurgulayan Başdaş, “Ancak,
Sayın Mutlu ve ekibi hizmetle değil
nezaketsizlik ve skandallarla gündem
olmayı başarıyor. Konak halkının

karşısına hizmetlerle çıkmak gibi
bir dertleri yok. Konak halkı ise
her geçen gün büyüyen sorunlarla
boğuşuyor. Kentsel dönüşüm ve
altyapı sorunları olduğu gibi
duruyor. Ancak, belediye yönetimi
bu sorunlara kafa yormayıp
ülkemizin Cumhurbaşkanını yok
sayıyor” sözlerine yer verdi. 

Başdaş, Cumhurbaşkanı Recep
Tayyip Erdoğan’ın Konak ve tüm
Türkiye’nin cumhurbaşkanı
olduğunun altını çizerek, “O bu
ülkenin lideri ve devletimizin
başkanıdır. Onun fotoğrafını

Stratejik Plan’dan çıkarabilirsiniz ama
milletin gönlünden silmeye gücünüz
yetmez. Eğer bu toplumun kalbinde iyi
anılmak istiyorsanız millete ve ülkeye
hizmet etmenin yüceliğini bilmeniz
gerekir” açıklamasını yaptı. Başdaş,
sorumluluğu olan herkesi kamu görevi
ciddiyetine davet ederek, “Bu konuda
kimin sorumluluğu varsa kınıyorum. Bu
tutumu kabul etmiyoruz. Eğer devlet
asaleti ve yönetimi konusunda bilgileri
yoksa, fotoğrafını koymadıkları
Cumhurbaşkanımızın yaptıklarına
bakabilirler” dedi. 
(Haber Merkezi)

Mehmet Sait
Başdaş

Konak Belediyesi’nin Stratejik Planı’ndan Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın fotoğrafının
çıkarılmasını eleştiren AK Partili Başdaş, “BM’deki konuşma mı zorunuza gitti” dedi
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9 Eylül’de başlayan eğitim
öğretim yılının en büyük
sorunlarından biri temizlik. İlk
günden itibaren artan şikayetler
sonucunda Milli Eğitim Bakanı
Yusuf Tekin 30 bin temizlik
personeli alınacağını müjde
olarak duyurdu. Yerel yönetimler
de bakanlığın eksik kaldığı
noktada velilerden ve okullardan
gelen talep doğrultusunda
temizlik sorununa el attı. Buca
Belediye Başkanı Görkem
Duman, ilçedeki temizlik sorunu
olan okulların imdadına
yetiştiklerini geçtiğimiz günlerde
duyurmuştu. Ancak İlçe Milli
Müdürlüğü bu yardıma tepkisini
gösterdi. Başkan Duman yaptığı
açıklamada kendilerinden
temizlik yardımı talep eden
okulların isteklerini tek tek geri
çektiğini ifade etti. Duman, "İlçe
Milli Eğitim Müdürlüğü
tarafından temizlik desteğimiz
yasaklandı. Ekip arkadaşlarımız
okullarımızın kapısından geri
çevrildi. Üzülerek söylüyorum ki
bugünden itibaren maalesef
okullarımızda temizlik faaliyeti
yapamayacağız. Bu durumu
halkın vicdanına havale
ediyorum” ifadelerini kullandı. 

“SAĞI SOLU YOK”
Cumhuriyet Halk Partisi

(CHP) Buca İlçe Başkanı Çağdaş
Kaya, “Bu işi yapamayacaklarsa
biz yaparız. Çocuklarımızın gıda
sorunları var. Okula harçlıksız,
derslere aç gidiyorlar. Bir de
üstüne okulların fiziki
koşullarıyla ile temizlik sorunları
var. Bu işin sağı solu yok.
Belediye Başkanımız sosyal
belediyecilik anlamında çaba sarf
ediyor. Vatandaşın sesine kulak
veriyor. Onlar seslere kulak
vermeyi bırakmışlar” ifadelerini
kullandı.

“Diyanete ayrılan bütçe

ortada Milli Eğitim Bakanlığı’na
ayrılan bütçe ortada. Sokakta
bize teşekkür edenlerin arasında
yapılan bu çalışmaları takdirle
karşılayan, Cumhur İttifakı’na oy
vermiş vatandaşlarımız da var.
Genel merkezimizle de iletişim
halindeyiz. Onlar da bu işin
üstünde. Biz sosyal belediyecilik
anlayışıyla vatandaşlarımız için
çalışmalarımıza devam edeceğiz”
dedi. 

“SİYASETE ALET EDİLDİ”
“Milli Eğitim camiasında

olanlar olarak alışmadığımız bir
durum değil” diyerek alınan
kararı eleştiren Veli-Der İzmir
Şube Başkanı Necati Kalafat,
“Yusuf Tekin’in bakanlık
görevine gelmesiyle iktidar
partisiyle yerel yönetimler
arasında Buca’da yaşanan sorun
gibi birçok sorun yaşanmaya
başladı. Yerel yönetim güvenlik
personeli konusunda yardımcı
olmak istedi, engellendi. Artık
okullarda kaymakamın izni
olmadan boya badana yapılamaz
hale gelindi. Temizlik sorununda
problemler artacak. Çünkü 30

bin personel yeterli değil.
Belediye bunu öngörerek çalıştı
ancak önü kesildi. Bu siyaset
anlayışı çocuğa düşman bir
anlayıştır. Her şeyi geçtim, bu
yardımı AK Partili bir belediye
yapmış olsaydı İlçe Milli Eğitim
Müdürü böyle bir karara imza
atabilir miydi? Ne yazık ki
çocuklarımızın temiz ortamlarda
eğitim görmesi siyasete alet
edildi” ifadelerini kullandı.

“30 BİN YETMEZ”
“Okulların temizlik problemi

Milli Eğitim Bakanlığı’nın
kanayan yarası” diyen Hürriyetçi
Eğitim Sendikası İzmir Şube
Başkanı Adnan Sarısayın
“Kadrolu olarak okulların
temizliğinin ve güvenliğinin
sağlanmasını istiyoruz. Geçmiş
yıllarda salgın hastalık dönemi
yaşadık. Korkumuz, endişemiz
yine böyle salgın hastalıkların
tekrar nüksetmesi. 30 bin
temizlik görevlisi yetmez. 120 bin
temizlik görevlisi acilen okullara
kadrolu olarak atanmalı. Ayrıca
belediyelerimiz de devletin bir
kurumudur. Belediyelerimizle

gerekli protokoller hazırlanmalı
ve onlar da devreye sokulmalı.
Ancak siyaseten bunların
engellenmeye çalışıldığını
görüyoruz. Belediyeleri yok
sayıyorlar. Onlar da Türkiye
Cumhuriyeti’nin kurumudur.
Onların destek sunmasından
daha doğal bir şey olamaz.
Vergisini veren vatandaşın,
çocuğunun okuduğu okulun
temiz olmasını istemesi en doğal
hakkı” dedi.  

Konuyla ilgili görüşlerini
aldığımız İlçe Milli Eğitim
Müdürlüğü yetkilileri
“Okullarımız siyaset alanı değil
eğitim yuvası. Bizimle iletişim
kurulsaydı, gerekli protokoller
hazırlansaydı İlçe Belediye
Başkanımızı ziyaret eder
teşekkürlerimizi sunardık. Okul
müdürlerimize görüntü
alınmaması gerektiği konusunda
uyarıda bulunduk. Bizim
Belediyemize karşı bir tavrımız
yok. Bugün orada temizlik yapan
vatandaşımızın başına bir şey
gelse, kayıp düşse bundan
sorumlu olacağız. Bakanlık
nezdinden gerekli işe alımlar 1
Ekim tarihinde başlayacak. Bu
işin planlı projeli yapılması daha
uygun olurdu” ifadelerini
kullandı. 

Yasaklamaya tepki gösteren
Cumhuriyet Halk Partisi İzmir İl
Başkanı Şenol Aslanoğlu da,
“Çocuklarımızın sağlığı için
belediyelerimiz tüm imkanlarını
seferber ederken, bu işe bile
partizanlık karıştırıyorlar. AKP
iktidarı çocuklarımıza sağlıklı,
temiz okullar sunamıyor ama
CHP’li belediye bunu sunmaya
kalktığında çocuklarımızın ve
öğretmenlerimizin sağlığını hiçe
sayarak bizi engelliyorlar. Bu kirli
zihniyet okullardaki kirli
ortamdan bile daha tehlikeli”
dedi.

Menemen'de Ahilik Haftası, gönülleri buluşturan
kahvaltı sofrasında kutlandı. Belediye Başkanı
Aydın Pehlivan'ın ev sahipliğinde gerçekleştirilen
buluşmaya, İzmir Esnaf ve Sanatkârlar Odaları
Birliği Başkanı Yalçın Ata, ilçede bulunan odaların
başkan ve yöneticileri, Menemen Cumhuriyet
Başsavcısı Hüseyin Kaçar, İlçe Emniyet Müdürü
Gürcan Alev ve sanayi sitesi esnafı katıldı. Başkan
Pehlivan, "Güçlü esnaf, güçlü toplum demektir.
Ahilik, kardeşlik, dayanışma, adalet, dürüstlük ve
yardımlaşma gibi insani değerleri de içinde
barındırır. Kültürümüzü de taşıyan kıymetli bir
mirastır. Bizim için önemli olan; bu mirasa sahip
çıkmaktır" ifadelerini kullandı. (Haber Merkezi)

‘Güçlü esnaf, güçlü 
toplum demektir’

Karşıyakalı İş Kadınları (KAR-İŞKAD) Başkanı Nil
Güneri, beraberinde Menemen Şube Başkanı Nihal
Yılmaz ve KAR-İŞKAD üyeleri ile birlikte İlçe Milli Eğitim
Müdürü Serdal Şimşek’i ziyaret etti. Şimşek, ziyaretten
memnuniyet duyduğunu belirterek KAR-İŞKAD’lılara
teşekkür etti. İlçe Milli Eğitim Müdürlüğü ile birlikte
birçok sosyal projeler yapmayı düşündüklerini belirten
KARİŞKAD Başkanı Nil Güneri, “Kuruluşumuzdan bu
yana birçok sosyal projeyi hayata geçirdik. Yeni eğitim
öğretim yılında İlçe Milli Eğitim Müdürlüğü iş birliği ile
okullarımızda gerçekleştirmek istediğimiz projelerimiz
var. İnşallah projelerimizi müdürümüzün katkılarıyla
gerçekleştireceğiz” dedi. (Haber Merkezi)

İş kadınları elini
taşın altına koydu
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Soğuk havaların kendini hissettirdiği
kış mevsimi görülmeye başlar ve
sonbaharın büyüsü tüm sokakları etkisi
altına almışken evde sıcacık bir çay keyfi
yapmanın tam zamanı! Bitki çayları ise
bu mevsimde içimizi ısıtan, sağlığımıza
faydalar sunan doğal içecekler olarak
vazgeçilmezler arasında yer alıyor. Hem
sağlık açısından faydaları hem de farklı
aromaları ile kışın favorisi olan bitki
çaylarını hem de benim favorilerimi
keşfetmeye ne dersiniz?

NANE-LİMON: VAZGEÇİLMEZ
Nane-limon çayı, kış mevsiminde en

çok tüketilen çayların başında gelir.
Nane yapraklarının ferahlatıcı etkisi ve
limonun C vitamini deposu olması, bu
çayı soğuk algınlıkları için ideal kılar.
Bağışıklık sistemini güçlendirirken
mideyi de rahatlatır, kış aylarında hem
koruyucu hem de tedavi edici bir
seçenek sunar.

IHLAMUR: DOĞAL ŞİFA
Kış çayı denince akla ilk gelenlerden

biri de ıhlamurdur. Ihlamur çiçekleri,
solunum yollarını rahatlatan etkisi ve
hafif tadı ile özellikle boğaz ağrısı ve
öksürük için birebir. Aynı zamanda
sinirleri yatıştıran ve sakinleştirici
özelliği ile de stresli günlerde sıcak bir
fincan ıhlamur iyi gelecektir.

ZENCEFİL: KORUYUCU
Zencefil, güçlü aroması ve keskin tadı

ile kış aylarında sıkça tercih edilen bir
başka bitki çayıdır. Bağışıklığı
güçlendirmesi, mide bulantısını
gidermesi ve iltihap karşıtı özellikleri ile
bilinir. Zencefil çayına ekleyeceğiniz bir
dilim limon ve bir kaşık bal ile hem
lezzetli hem de şifa dolu bir çay
hazırlayabilirsiniz.

KUŞBURNU: C VİTAMİNİ
Kuşburnu, C vitamini açısından zengin

içeriği ile özellikle bağışıklık sistemini
destekleyen güçlü bir bitkidir. Kış
aylarında vücut direncini artırmak, grip
ve soğuk algınlığından korunmak için
kuşburnu çayı ideal bir seçimdir. Hafif
mayhoş tadı ile diğer çaylardan farklı bir
aroma sunar ve sıcak ya da soğuk olarak
tüketilebilir.

ADAÇAYI: RAHATLATICI
Adaçayı, güçlü antiseptik özelliği ile

boğaz ağrılarına ve enfeksiyonlara karşı
doğal bir savaşçı olarak bilinir. Kış
aylarında soğuk algınlığı, öksürük ve
burun tıkanıklıklarını gidermeye
yardımcı olurken, aynı zamanda zihni
sakinleştirici etkisiyle stresli günlerde
rahatlama sağlar. Adaçayı, sade olarak
tüketilebileceği gibi bal ve limonla da
zenginleştirilebilir.

REZENE: MİDE DOSTU
Kışın ağır yemeklerinden sonra

rahatlatıcı bir çay arayanlar için rezene
mükemmel bir seçenek. Mideyi
rahatlatıcı etkisi ve gaz giderici
özellikleri ile bilinen rezene çayı,
sindirimi kolaylaştırır ve şişkinliği
giderir. Hafif anason kokusu ile
sakinleştirici bir aromaya sahiptir, bu
yüzden akşam saatlerinde keyifli bir çay
keyfi sunar. Benim favori çayım rezene!
Akşamları yemekten sonra bir bardak
rezene çayımı alıp balkonda sohbet
etmek bana her zaman çok iyi geliyor…

Kış aylarında bitki çayları sadece
soğukla mücadelede değil, ruh halimizi
iyileştirmek ve sağlığımızı korumak için
de harika birer dost. İster nane-limon ile
klasik bir lezzet, ister zencefil ve
kuşburnu ile egzotik tatlar arıyor olun,
doğanın sunduğu bu şifalı içecekler kış
mevsimini daha sıcak ve keyifli hale
getirecek!

KUBLAY

GÖLGEDEKALANLAR
AYLA

Doğadan
gelen sıcak
sarılış: 
Kış çayı

ayla1kublay1@gmail.com
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Okullardaki temizlik soruna 
el atan Buca Belediyesi’nin

çalışmaları İlçe Milli Eğitim’in
yasağına takıldı. Eğitimciler

“Çocukları siyasete alet
etmeyin” diye dert yandı

Çağdaş Kaya Necati Kalafat Görkem Duman Şenol Aslanoğlu 
MEMDUH GÜNEY

Buca’da temiz okula 
MİLLİ EĞİTİM ENGELİ
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“Okulları kaderine 
terk etmeyeceğiz!”
Kemalpaşa Belediye Başkanı Mehmet
Türkmen’in talimatıyla, Kemalpaşa
Belediyesi Temizlik İşleri Müdürlüğü
tarafından yeni eğitim öğretim
döneminde ders zilinin çaldığı 150 okula

ve tüm sağlık ocaklarına
dezenfektan ürünleri

dağıtımı yapıldı.
Başkan Mehmet
Türkmen, “Son
dönemde
okullarımızda

yaşanan temizlik
aksaklıklarına

duyarsız kalmıyoruz.
Hemşehrilerimizin ve çocuklarımızın,
sağlıklı alanlarda eğitim ve hizmet
alabilmesi için çalışmalarımızı
sürdürüyoruz. Özellikle
vatandaşlarımızın yoğunlukla bir arada
olduğu kamusal alanlarda, mevsimsel
hastalıkların bulaşıcı özelliğini azaltmak,
temiz ve steril ortamlarda eğitim ve
hizmet almalarını sağlamak, hijyen
bilincini arttırmak amacıyla dezenfektan
dağıtımlarımızı gerçekleştirdik. Okullara
ve diğer kamu hizmeti veren
kurumlarımıza desteğimizi sürdüreceğiz.
Tüm Kemalpaşalı hemşehrilerime
sağlıklı günler diliyorum” dedi. 
(Haber Merkezi)

Konak Belediyesi, Dil Devrimi’nin
92’inci yıldönümünü Dil Derneği İzmir
Şubesi iş birliğiyle Atatürk Kültür
Merkezi (AKM) yanındaki parkın
içinde bulunan Türkçe Taşı anıtı
önünde düzenlediği törenle kutlandı.
“Dağım Taşım Yurdum Türkçe” temalı
etkinliğe Konak Belediye Başkanı
Nilüfer Çınarlı Mutlu’nun yanı
sıra Dil Derneği İzmir Şubesi
Başkanı Gürsel Gezen, Konak
Belediye Meclis Üyeleri,
Yazar Hidayet Karakuş,
Yazar Feyza Hepçilingirler,
Gazeteci-Yazar Neslihan
Perşembe Kulakoğlu, Yazar-
Oyuncu Utku Erişik, belediye
bürokratları, sivil toplum
kuruluşları temsilcileri, şairler,
yazarlar, öğretmenler, öğrenciler,
muhtarlar ve vatandaşlar katıldı.
Törende konuşan Konak Belediye
Başkanı Nilüfer Çınarlı Mutlu, dilin bir
milletin kimliğini, kültürünü ve tarihi
yansıtan en önemli unsurlardan biri
olduğunu vurgulayarak,

“Çocuklarımıza da diline
sahip çıkması gerektiğini

öğretmek zorundayız. Bu
bizim dilimiz, buna çok sahip

çıkmamız gerekiyor. Doğru
düzgün konuşup yazmayı bilmemiz,
Türkçeyi bir bilim, sanat ve kültür diline
dönüştürmemiz gerekiyor” dedi. Dil
Derneği İzmir Şube Başkanı Gürsel
Gezen ise, Dil Devrimi’nin önemine şu
sözlerle vurgu yaptı: “Türkçenin
varlığını sürdüren yöneticilerimizin ve

belediye başkanlarımızın olmasından
dolayı mutluyuz. Çocuklarımız
Türkçeyi güzel öğrenmezlerse bizlerin
varlığından sonra Türkçemiz gidecek.
Mustafa Kemal Atatürk’ün
çağdaşlaşma yolunda tek bir devrimi
vardır; çağdaş insan yaratmak, çağdaş
toplum yaratmak. Dil Devrimi de
çağdaş ülke yaratma devriminin bir
parçasıdır.”

79. Yunus Nadi Roman Ödülü’nü
“Bana Bir Resmini Yolla” adlı eseriyle

kazanan Yazar Hidayet Karakuş ise
Türkçenin hatalı kullanımından dolayı
duyduğu rahatsızlığı dile getirerek, “Dil
düşünce demek, dil bilgi demek. Son
yıllarda benim en çok rahatsız olduğum
konu; televizyonlardaki, radyolardaki,
gazetelerdeki dil. Bir ülkede politika
kirlenirse, siyaset kirlenirse bileşik
kaplardaki gibi bütün her yere o kirlilik
yayılıyor. Türkçemizde bundan nasibini
alıyor. Dil Devrimi, Cumhuriyet
Devrimlerinin temelini oluşturur. Dil
bilinci için önce Türkçe düşünmek
gerekiyor. Türkçe düşünmek için bilgi
gerekiyor. Türkçe düşünmek için de
Türkçenin tadını, güzelliklerini bilmek,
yakalamak gerekiyor. Bu nedenle
öğretmen yetiştirme konusunda da,
eğitim konusunda da büyük bir atılıma
gereksinme var. Bu konuda hepimize
görevler düşüyor” diye konuştu. Açılış
konuşmalarının ardından İYTEV
Yücel Tonguç Okulları öğrencileri
ellerinde taşıdıkları Türkçenin önemini
vurgulayan atasözlerini seslendirdiler.
(Haber Merkezi)

Bir süre önce Kaklıç
Mahallesi’nde gerçekleştirdiği
saha ziyareti esnasında
vatandaşın yol düzenlemesi
talebini alan Çiğli Belediye
Başkanı Onur Emrah Yıldız,
kısa süre içinde sözünü tuttu.
Çiğli ve İzmir Büyükşehir
Belediyesi ekipleri, Kaklıç İzmir
Caddesi’nde çalışmaların startını
verdi. Mahalleye bağlantı
sağlayan İzmir Caddesi
kavşağından köyün sonuna
kadar yapılacak yolun kazım
çalışmalarına başlanırken,
asfaltlama çalışmalarının da en
kısa sürede tamamlanması
planlanıyor. Mahallenin
ulaşımını daha güvenli ve
konforlu hale getirmek için
durmadan çalıştıklarını belirten
Başkan Yıldız, “İhtiyaç odaklı
hizmet anlayışımızla
mahallelerimizde
çalışmalarımızı sürdürüyoruz.
Kısa süre önce Kaklıç’ta
gerçekleştirdiğimiz saha ziyareti
sırasında dile getirilen asfalt
talebine yönelik çalışmalarımızın
startını verdik. İzmir Büyükşehir
Belediyemiz ile birlikte İzmir
Caddesi kavşağından başlayarak
mahallemizin sonuna kadar
uzanan yolları titizlikle
kazıyarak yenileyeceğiz. Her
anlamda eksikleri gidererek,
mahallemizi çok daha

yaşanabilir ve modern hale
getireceğiz. Çalışmalar kısa
sürede tamamlanacak” diye
konuştu. Çalışmaları yerinden
inceledikten sonra mahalle
sakinleriyle bir araya gelen
Başkan Yıldız, “Kaklıç’ın
ihtiyaçlarını ve bu ihtiyaçlara
yönelik gerçekleştireceğimiz
çalışmaları mahalle sakinleriyle
konuştuk. 26 mahallemizin
tamamında olduğu gibi Kaklıç

Mahallesi’nin de geleceğini
dizayn etmek için el birliğiyle
çalışmaya devam ediyoruz. Bu
tür buluşmalar, mahallemizin
sorunlarını yerinde tespit etmek
ve anında çözüm üretmek adına
büyük önem taşıyor. Bir
sözümüzü daha yerine getirmiş
olmanın mutluluğuyla halkımıza
hizmete etmeye devam
edeceğiz” ifadelerini kullandı.
(Haber Merkezi)

Dil Devrimi’nin 92. yılı, Konak Belediyesi ve Dil Derneği İzmir Şubesi iş
birliğiyle Konak’ta Türkçe Taşı anıtı önünde gerçekleşen etkinlikte kutlandı

Başkan Yıldız, Kaklıç’a 
yol sözünü yerine getirdi
Çiğli Belediyesi tarafından, kentin üst yapısını güçlendirmek amacıyla
başlatılan çalışmalar Kaklıç Mahallesi’nde hummalı biçimde devam ediyor 

Foça, kapıda vize uygulamasıyla
Yunan adalarına gidişin revaçta
olduğu bir dönemde adalardan
gelen Yunanlı turistleri ağırlıyor.
Daha önce çoğunlukla ailelerinin
göç ettiği ilçeyi görmeye gelenleri
konuk eden Foça, bu kez iki
yakanın briç tutkunlarının
buluşmasına tanıklık etti.
Aralarında uzun yıllardır
dostlukları bulunan Yunanistan’ın
Midilli Adası ve Foça Briç Kulüpleri
üyeleri “Briç Bahane Buluşmak
Şahane” sloganıyla Foça’da bir
araya geldiler. İlçenin önemli tarihi
ve turistik mekanlarını gezdiler,

birlikte yemek yediler, güldüler,
eğlendiler, anıları tazelediler. Foça
Devlet Hastanesi’nde görevli
Radyoloji Uzmanı Dr. Naile Çalık,
Foça Briç Kulübü Başkanı Soner
Kayabaş ve Midilli Briç Kulübü
Teknik Direktörü Katerina
Hadzidimitriou’nun öncülüğünde
gerçekleşen mini turnuvada
kozlarını paylaştılar. Kazananın
kaybedenin olmadığı turnuvada
herkese hatıra ödülleri verildi.
Elele neşe içinde Foça
sokaklarında turlar atıldı.
Konakladıkları otelin sahibi,
duayen turizmci ve yerel tarih

araştırmacısı Sebahattin
Karaca’nın bölge tarihi ile ilgili
sunumunu dikkatle izlediler.
Gereğinde katkılar yaparak
konuları çeşitlendirip
renklendirdiler. Foça Briç Kulübü
başkanı Soner Kayabaş çok güzel
günler geçirdiklerini, böyle insani
duyguları birlikte yaşamayı
özlediklerini söyledi. Soner
Kayabaş; “Böyle insani şeyleri
özlemişiz. Bu buluşma hepimize
çok iyi geldi. En kısa zamanda
Midilli’ye iadeyi ziyarette
bulunmayı düşünüyoruz” dedi. 
(Haber Merkezi)
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İtfaiyecilerin
haftasını kutladı

Urla Belediye Başkanı Selçuk Balkan, İtfaiye
Haftası kapsamında İzmir Büyükşehir
Belediyesi İtfaiye Daire Başkanlığı Batı Bölge
Merkez Grubu'nda görevli itfaiye personeli
ile kahvaltıda bir araya geldi. Başkan Balkan,
kahvaltıda itfaiye çalışanlarına özverili
çalışmalarından dolayı teşekkür ederek,
toplum güvenliği için üstlendikleri hayati
rolün altını çizdi. Balkan "Her türlü tehlikeye
ve zorluğa rağmen insan hayatını ve malını
korumak için büyük bir özveriyle çalışan tüm
itfaiyecilerimizin İtfaiye Haftası'nı kutlarım”
dedi. (Haber Merkezi)

Ayrancılar’a da
Kent Lokantası 
Torbalı Belediye Başkanı Övünç Demir'in
seçim öncesi sözünü verdiği gibi, Torbalı'ya
ne yapılıyorsa Ayrancılar'a da aynı
hizmetlerin sunulacağını belirttiği
projelerden biri hayata geçiriliyor. Üç hafta
önce Torbalı'da ilki açılan kent lokantasının
bir yenisi de Ayrancılar’da İzmir-Aydın
Caddesi üzerinde 30 Eylül pazartesi günü
saat 11.30'da açılacak. Başkan Övünç Demir,
“Seçim öncesi halkımıza verdiğimiz sözü
tutmanın gururunu yaşıyoruz. Torbalı’da
başlattığımız bu projeyi Ayrancılar’a da
kazandırıyoruz” dedi. (Haber Merkezi)

“Yuvamız Çeşme” 
hayata geçiyor 
Sosyal belediyecilik anlayışı doğrultusunda
hayata geçirdiği projelere bir yenisini daha
ekleyen Çeşme Belediyesi, çocukların
güvenli, sağlıklı ve modern ortamlarda
eğitim almasını ve kaliteli vakit geçirerek
sosyalleşmesini desteklemek amacıyla
“Yuvamız Çeşme” projesini hayata geçiriyor.
Proje kapsamında, ilk olarak Reisdere ve
Ovacık’taki yuvaların kapıları açılacak.
Başkan Lâl Denizli, “Yuvamız Çeşme ile
çocuklarımıza en iyi koşullarda eğitim ve
oyun alanları sunmayı amaçlıyoruz. Her
ayrıntıyı titizlikle düşünerek tasarladığımız
bu yuvalar, onların güvenle büyüyebileceği,
öğrenme ve sosyalleşme süreçlerine katkı
sağlayacak özel alanlar olacak” diye
konuştu. (Haber Merkezi)

Türkler adalara adalı Yunanlılar Foça’ya geliyor

Övünç
Demir
Övünç
Demir

Onur
Emrah
Yıldız

Nilüfer
Çınarlı
Mutlu

Nilüfer
Çınarlı
Mutlu

Nilüfer
Çınarlı
Mutlu

Nilüfer
Çınarlı
Mutlu

Nilüfer
Çınarlı
Mutlu

Nilüfer
Çınarlı
Mutlu

Nilüfer
Çınarlı
Mutlu

Nilüfer
Çınarlı
Mutlu

Nilüfer
Çınarlı
Mutlu

‘Dilimize sahip 
çıkmak gerekiyor’
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İzmir Ekonomik Kalkınma
Koordinasyon Kurulu'nun (İEKKK)
129'uncu toplantısı, İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanı Dr. Cemil Tugay
yönetiminde yapıldı. Tarihi Havagazı
Fabrikası'nda düzenlenen toplantıda;
İzmir Planlama Ajansı Başkanı Prof.
Dr. Koray Velibeyoğlu kent
planlamasından İzmir Körfezi’ne
kadar yaptıkları çalışmalar hakkında
sunum yaptı. Kurulda oluşturulan
çalışma grubunun sorumlusu Prof. Dr.
Mustafa Tanyeri, toplantı yapılmayan
iki aylık dönemde gerçekleştirdikleri
çalışmalar ve görev dağılımları
hakkında sunum yaparak
açıklamalarda bulundu.

“SORUN KOLİBASİLİ DEĞİL”
Başkan Dr. Cemil Tugay, İzmir

Körfezi'nde yaşanan kirlilik hakkında
konuştu. Kirliliği gösteren ölçümlerin
yanında yakın zamanda kolibasili
ölçümü de yapıldığını ve bunun normal
değerlerde çıktığını söyleyen Tugay,
“Neden bahsettiğiniz çok önemli.
Sonuçta balıkları öldüren bir
mikrobiyolojik olaydan bahsediyoruz.
Suda çok fazla sayıda azot bileşiği ve
fosfor olduğunda bunları besin
maddesi olarak kullanan
mikroorganizmalar, fitoplanktonlar ve
onların türleri alglerin patlama

şeklinde anormal hızlı çoğalması ve
diğer taraftan parçalanmaları, ölmeleri
ve bu sürecin denizde renk
değişikliğine, kokuya neden olması,
aynı zamanda tükettiği oksijen
nedeniyle de canlı yaşamın Körfez
suyu içinde olmaması… Yaşadığımız
sorun bu. Kolibasili değil yani konu.
Buna neden olan şey, Körfez’deki azot
ve fosforun çok yüksek olması, organik
atıklar bunlar. Bir diğer problem de
anormal ısıydı. Bu sene 29 derece
civarında sıcaklık ölçüldü iç körfezde.
Bu azot ve fosfor, sıcak havayla birlikte
alglerin artmasına neden oldu. Renk

değişikliği ve oksijen tüketimi
balıkların ölümüne yol açtı” dedi.

“AKINTI ÇOK YAVAŞ”
Körfez’de akıntının çok yavaş

olduğunu ve bu şekilde temizlenme
olamayacağını söyleyen Tugay, “Bu
kirliliğin nasıl oluştuğuyla ilgili
baktığınızda; arıtma kökenli bir
problemden bahsedebiliriz. Var böyle
bir sorun. Ancak şu anda olan bir şey
değil, geçmiş tarihlerde olan bir şey.
Daha fazlası Körfez’e dökülen yaklaşık
30 derenin kirlilik taşıması problemi
var. Derelerden temiz su gelmediğini,

yağış olsun olmasın kirli bir şeylerin
geldiğini bilmek lazım. Yük limanına
gelen büyük tonajlı gemilerin balast
suları ve sintineleri Körfez’i kirleten
faktörlerden bir diğeri. Tersane de
sessiz bir şekilde Körfez'i kirletiyor.
Derelerden gelen kirlilik, limandan ve
yük gemilerinden gelen kirlilik,
tersaneden olan kirlilik, dereleri bir
şekilde deşarjlarıyla kirleten sanayi
tesisleri, tarımsal atıklar… Olay
arıtmayla başlayıp arıtmayla bitmiyor”
dedi. Büyük bir altyapı çalışması
yapacaklarını ifade eden Başkan Dr.
Cemil Tugay, “Çiğli Atıksu Arıtma
Tesisi, 4. faz ile daha da güçlenecek.
Çok ciddi bir yağmur suyu ayrıştırma
projesi ayrıca yapılacak. Güneybatı
Atıksu Arıtma Tesisi de kapasite
olarak artırılacak. Bir kenara not edin
ve yıllar sonra değerlendirmesini yapın.
Bu 5 yıllık süre içinde İzmir tarihinin
en büyük altyapı çalışmasını
arkadaşlarımızla beraber yapacağız.
Planladık ve yol haritamız hazır. Bütün
dünya dursa da biz durmayacağız.
Çalışacağız, yapabildiğimiz kadar
yapacağız. Temizleyebildiğimiz kadar
temizleyeceğiz. Başkaları gelmezse de
biz buradayız, arkadaşlarımıza ben çok
güveniyorum, Ne olursa olsun daha iyi
olacak. Asla durmayacağız” ifadelerini
kullandı. (Haber Merkezi)

“Başkaları gelmezse de
Körfez’i temizleyeceğiz” 

Çevre ve iklime uygun peyzaj
çalışmaları ile parklara yeni
dokunuşlar yapan Karabağlar
Belediyesi, parklarda
(Xeriscape) çalışmalarını
başlattı. İlk olarak Çalıkuşu
Parkı’nda yapılan Kurakçıl
Peyzaj çalışmasında sıcak
iklime dayanıklı ve suyu en az
düzeyde kullanan bitkiler
kullanıldı. Karabağlar
Belediyesi Park Bahçeler
Müdürlüğü ekipleri. uygun ve
elverişli durumdaki parklarda
yeni peyzaj uygulamasını hayata geçirmeye devam
edecek. Böylece suyun en az düzeyde kullanılması ve

çevrenin korunmasına
yardımcı olunacak. Başkan
Helil Kınay, yaşanan iklim
değişikliği, küresel ısınma,
orman alanlarının yanması
sonucu ülkemizde de
değişimler yaşandığını
belirterek, Karabağlar
Belediyesi olarak su ve enerji
sarfiyatını düşürecek
çalışmalara ağırlık
vereceklerini ifade etti. Kınay,
parklarda yapılan kurakçıl
peyzaj çalışmaları ile enerji ve

su tasarrufu yapacaklarını ve bu çalışmaları ilçenin
geneline yayacaklarını söyledi. (Haber Merkezi)

Balçova Belediye Başkanı Onur
Yiğit, bu yıl üniversiteye başlayan
öğrencilerle bir araya geldi.
Sözlerine “başarı” dileğiyle başlayan
Yiğit, sosyal ilişkileri
kuvvetlendirme mesajı verdi.
Akademik eğitimin dışındaki
zamanların da çok kıymetli
olduğunu dile getiren Yiğit,
“Arkadaşlar lütfen çok yönlü olun.
Başarıyı her yönden geliştirin.
Sosyal ilişkilerin kalitesi, yaşam
kalitesini de olumlu yönden
etkiliyor. Belediye olarak her zaman
sizlerin yanında olmaya çalışacağım.
Sizleri tebrik ediyor, ‘hayırlı olsun’
diyor ve başarılar diliyorum”

şeklinde konuştu. Balçova
Belediyesi bu yıl ilçede ikamet eden
ve sınavı kazanan üniversite
öğrencilerine 2 bin 500’er liralık cep

harçlığı desteğinde bulundu. Bu yıl
128 öğrenci bu destek için
müracaatta bulundu. 
(Haber Merkezi)   

“Zayıflamak için
Eşrefpaşa’ya gelin”

Karabağlar Belediyesi’nden 
parklara “Kurakçıl Peyzaj” 

BAŞKAN YİĞİT’TEN GENÇLERE NASİHAT 

Obeziteden sağlıklı ve düzenli bir beslenme
programı ile kurtulmak isteyen İzmirliler için
İzmir Büyükşehir Belediyesi Eşrefpaşa
Hastanesi bünyesinde Obezite Polikliniği
kuruldu. Poliklinik, yapılan tetkikler ve boy,
kilo, tansiyon ölçümlerinin ardından
hastalarının diyetisyen kontrolünde fazla
kilolarından kurtulmalarını sağlıyor. Uzm. Dr.
Serkan Çimendağ, Uzm. Dr. Ümit Kan ve Uzm.
Dr. Hümeyra Amuca’nın görev yaptığı Obezite
Polikliniği salı ve perşembe günleri hasta
kabul ediyor. Obezite ve yeni kurulan poliklinik
hakkında bilgi veren Dahiliye Uzmanı Dr.
Serkan Çimendağ, “Obezite, tüm dünyada
hızla artan bir sağlık sorunudur. Obezitenin
gelişmesinde birçok faktör rol alıyor ama en
önemli nedenler, gelişen teknoloji ile fiziksel
aktivitelerinin azalması ve beslenme
alışkanlıklarının değişmesidir. Obezite,
önlenebilir ölümlerde sigaradan sonra ikinci
nedendir. Eşrefpaşa Hastanesi Obezite
Polikliniği’ne başvuran hastalarımızın kan
tetkiklerini yaparak kilo vermesine engel
olacak bir sağlık sorununun olup olmadığına
bakıyoruz. Bu tetkiklerin ardından hastaların
boy ve kilo ölçümlerini yapıp tansiyonlarını
ölçüyoruz. Ardından hastalarımızı
diyetisyenimizle görüştürerek her ay takip
yapıyoruz. Eşrefpaşa Hastanesi olarak sadece
obez hastalarımıza özel bir poliklinik açtık ve
hastalarımızın bize ulaşmasını bekliyoruz”
dedi. (Haber Merkezi)

İzmir Büyükşehir Belediyesi,
İtfaiye Haftası’nda İzmir
İtfaiyesi bünyesinde uzun
yıllar görev yapan emekli
ateş savaşçılarını “Bir Ömür
İtfaiye” söyleşisinde bir
araya getirdi. Zaman zaman
ölümle burun buruna
geldikleri mesleklerinde
yaşadıkları olayları genç
meslektaşlarına anlatan ve
mesleklerine bağlılıklarını hiç
yitirmeyen kahramanlar duygusal
anlar yaşadı. İzmir itfaiyesinin uzun
yıllar hizmet verdiği Ahmet
Piriştina Kent Arşivi ve Müzesi’nde
(APİKAM) düzenlenen “Bir Ömür

İtfaiye” söyleşisinde, duygusal
anlar yaşandı. Tecrübelerini
meslektaşları ile paylaşan emekli
itfaiyeciler, kutsal kabul ettikleri
bu göreve hala nasıl aşkla bağlı
olduklarını anlattı. İzmir

Büyükşehir Belediyesi
İtfaiye Dairesi Başkan
Vekili Yaşar Korkmaz,
konuşmasına “Evinize
hoş geldiniz” sözleri
ile başladı. Korkmaz,
“Ben bu binada 4 yıl
görev yaptım. O
nedenle bu kapıdan
her girdiğimde,
heyecanlanıyorum.

İlkokula başladığımda yaşadığım
duyguları hissediyorum. Sizin
yaşadığınız duyguları hiç
düşünemiyorum. Sizleri burada
görmekten büyük mutluluk
duyduk. İzmir İtfaiyesi çok değişti

ve gelişti. Gelişen bir şehir, artan
trafik, iklim krizi ile birlikte artan
yangınlar, sel ve su baskınları gibi
birçok alanda itfaiyenin hizmet
vermesi gereken alanlar oluştu.
Bu da kendi içerisinde
profesyonelliği de getirmeye
başladı. Ancak itfaiyecilikte
değişmeyen tek şey var o da ruhu.
Sizler ne hissediyorsanız, bizler de
şimdi aynı duyguları hissediyoruz.
Emekli oldunuz ama hiçbir zaman
itfaiyecilikten emekli olduğunuzu
düşünmüyorum” dedi.
Konuşmaların ardından, emekli
itfaiyecilere teşekkür plaketi
verildi. (Haber Merkezi)

EMEKLİ İTFAİYECİLER ANILARINI PAYLAŞTI

İzmir’in kredi
notu yükseldi
Uluslararası Kredi Derecelendirme
Kuruluşu Fitch Ratings, ulusal bazdaki en
yüksek kredi notu olan “AAA” notunu
koruyan İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin
uzun vadeli yabancı ve yerel para
cinsinden kredi notunu da “B+’’dan “BB-
’’ye yükseltti. Ülke notundan daha yüksek
not verilmediği bu kriterde görünümler
“durağan” olarak belirlendi.  İzmir
Büyükşehir Belediyesi’nin yerel ve
yabancı para cinsinden uzun vadeli kredi
derecelendirme notu ile ülke Hazinesi’nin
notu aynı. Başkan Dr. Cemil Tugay,
“Sağlam adımlarla zirvede kalmak için
çalışmalarımızı hız kesmeden
sürdüreceğiz” dedi. (Haber Merkezi)

Sengel ARLEM’e 
ikinci kez seçildi
Efes Selçuk Belediyesi, Türkiye’yi temsil
etmek üzere, Avrupa Birliği ve Akdeniz’e
kıyısı olan ülkelerin yerel ve bölgesel
temsilcilerinin yer aldığı oluşum olan
Avrupa-Akdeniz Bölgesel ve Yerel
Meclisi’ne (ARLEM) seçildi. Başkan Filiz
Ceritoğlu Sengel, Büyükşehir ve il
belediyelerinin yer aldığı yönetime tek
ilçe belediye başkanı olarak
görevlendirildi. Başkan Sengel, "Küresel
ölçekte pek çok sorunun derinleşerek
krize dönüştüğü böylesine zor
dönemlerde, yerelde hissedilen
sorunların ulusal sınırları aşan bölgesel
bir perspektifle ele alınabilmesi ve çözüm
üretebilecek platformların
güçlendirilmesi çok umut verici” dedi.
(Haber Merkezi)

Hobi kurslarıyla 
hayaller gerçek
Bornova Belediyesi’nin farklı yaş
gruplarına yönelik Hobi ve Beceri
Edindirme Kursları, hayallerini
gerçekleştirmek isteyenlere imkan
tanıyor. Bu isimlerden biri de sekiz yıldır
resim eğitimi alan emekli öğretmen
Fatma Akgün. Beş yıl önce bir sergi açma
fikrini oluşturan Akgün, hayalini gerçeğe
dönüştürerek ilk kişisel resim sergisini
sanatseverlerle buluşturdu. Fatma
Akgün’ün “Doğa ve Renkler” adını verdiği
sergisi, Bornova Belediyesi Uğur Mumcu
Kültür ve Sanat Merkezi’nde açıldı.
(Haber Merkezi)
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Filiz Ceritoğlu
Sengel

Filiz Ceritoğlu
Sengel

Filiz Ceritoğlu
Sengel

Filiz Ceritoğlu
Sengel

Filiz Ceritoğlu
Sengel

Filiz Ceritoğlu
Sengel

Filiz Ceritoğlu
Sengel

Filiz Ceritoğlu
Sengel

Filiz Ceritoğlu
Sengel

Filiz Ceritoğlu
Sengel

İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Cemil Tugay, İzmir Ekonomik Kalkınma
Koordinasyon Kurulu'nun 129'uncu toplantısında Körfez ile ilgili mesaj verdi 
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1943 yazında Sulhi Dönmezer ve yanında
İmralı’ya giden akademisyenlerin, basın
üzerinden Adalet Bakanlığına sunduğu “İnceleme
Gezisinden İntibalar” adı altındaki önerileri,
Mutahhar Şerif Başoğlu’nun, dünyadaki muadil
örneklerini inceledikten sonra büyük çabalarla
kurduğu bize ait ıslah sisteminin yeniden
yapılanmasını istemekten başka bir şey değildir
aslında. Çünkü önerilen yeni gömlek giydirilmiş
sistemde; özellikle mahkûm sayısındaki artış ve
mahkûmların ıslahı için değerlendirilen iş
kavramı esasından uzaklaştırılarak, artık
mahkûm emeğinin daha çok paraya
dönüştürüldüğü bir durum oluşturulmak
istenmektedir sanki ya da bizim gördüğümüz
budur. Aynı dönemde, ülkenin her kesiminden;
gazetecisinden, hukukçusuna, edebiyatçısından,
Halkevi idarecilerine kadar herkesin ağzında,
kaleminde bu konu vardır; İmralı’ya gitmek,
oradakileri görmek, iş kapasitesini artırmak
konusunda daha fazlasını yapmanın yollarını
aramak! İmralı Sosyal Sanatoryumu, genç
ülkemizin uluslararası vitrindeki en gözalıcı
girişim, en değerli gurur kaynağı, başka bir
deyişle altın yumutlayan bir kazdır çünkü!
Rüzgârda dalgalanan bu sihirli halıya herkes
binmek istemektedir çünkü!

Bir önceki bölümde, Sulhi Dönmezer’in
İmralı’yı “büyük ve eşsiz bir suç laboratuvarı”
olarak görme arzusunu değerlendirirken, bu işin
köklerini de merak edip arşivimizi bir kez daha
taradık. Yazdığımız dosyaya önemli bir katkı
sağlayacağına inanmadığımız için kenara
ayırdığımız birkaç makalenin tekrar
okunmasından sonra, bu yönelişi seslendiren
başkaları olduğunu da gördük. Bu yüzden yazı
trenimizi bu istasyonda biraz durdurmanın yarar
sağlayacağını düşündük. Şimdi, okurken bizi son
derece rahatsız eden o yazılardan derlediğimiz
kısa bir seçkiyi üst üste görüşlerinize açmak
istiyoruz. 

1942 yılının 26 Ağustos  günü, Profesör
Ziyaeddin Fahri Fındıkoğlu’nun Cumhuriyet
gazetesinde bir makalesi yayınlanır. Fındıkoğlu,
bakanla birlikte İmralı’ya gitmiş, orada
gördüklerini gazetedeki “Cemiyet Hâdiseleri”
başlıklı köşesinde anlatmaktadır. Oraya giderken
aklında zincirli, gardiyanlı, tel örgülü, sefil bir
hapishane olduğunu ama İmralı’yı gördükten
sonra neredeyse aklının başından gittiğini uzun
uzun anlatır profesör. Bu şaşkınlığını da “Bunlar
mahkûmlar mı?” tümcesini döne döne yazarak
pekiştirir. İmralı’yı öve öve bitiremeyen Ziyaeddin
Fahri Bey’in neredeyse monoton, sıradan hatta
sıkıcı akıp giden yazısı, adada mahkûmların
yaptığı işleri anlattığı bölümde öylesine ilginç bir
hal almaya başlar ki, dağılmaya başlayan
dikkatimiz şimşek hızıyla geri geldiğini
söylemeden geçemeyiz. Yaptığı benzetmeler ve
yaklaşımlar o denli gariptir ki, okurken
yüzümüzün gerildiğini hissettik. Profesörün
yazısının ilk bölümü bir çeşit mahkûm
güzellemesidir:

“Kürek çekenlerin güneş ve rüzgârla
tunçlaşmış çehreleri, yeknesak ve beyaz
elbiseleri, iyilik ve sempati telkin eden tavırları
karşısında, cezaevinin idealist müdürüne şunu
sordum: “Bunlar mahkûmlar mı?” (…) Adanın
üzüm bağlarını, harman yerlerini gezerken,
dokuma ve ayakkabıcılık atölyelerini dolaşırken,
Aydınlı ve Trabzonlu ada sakinlerinin millî
rakslarını temaşa ederken gayriihtiyarî hep aynı
soruyu hayretle tekrarladım: “ Bunlar
mahkûmlar mı?” 

Evet! Bu geniş adanın tepeciklerinden
sahillerine kadar uzayan olgun başaklı tarlaları
terleriyle ıslatan ve harmanları hazırlayan
İmralılar, cezalarını doldurmak için buraya
gönderilen mahkûmlardır.”  

Bu güzellemenin ardından, adadaki
mahkûmların ürettiği birbirinden başarılı işleri
anlattığı bölümde, sanki az önce o insanları
güzelleyen kendisi değilmiş gibi, tuhaf bir ağızla
konuşmaya, açık açık hesap yapmaya başlar koca
profesör:

“Ayakkabı atölyesi, sağlam bir erkek
ayakkabısından, meraklı bir kadını tatmin edecek
zarif bir iskarpine kadar her türlü siparişi kabul
ediyor. Fiyatlar, ahlâk ile iktisat arasında
münasebet düşünecek olanları şaşırtacak bir
manzara gösteriyor. Burada on beş, on altı liraya
çıkan bir ayakkabı, işten anlayan birinin dediğine
göre, Eminönündeki mağazanın etiketinde otuz
beş liradır (…) O zaman büyük şehrin mahkûm
olmayan insanlarla dolu halkının girip çıktığı
mağazadaki ihtikâr heyulası, bütün heybetiyle
gözlerinizin önünde canlanıyor.”

Sonra da bize, bunu nasıl daha önce gözden
kaçırdık dedirten tuhaf bir bölüm okuruz:

“İstanbul’un yanıbaşında böyle bir cemiyet
laboratuvarı varken, kriminoloji ile herhangi bir
suretle meşgul olan hukukçunun, ruhiyatçının,
terbiyeci ve içtimaiyatçının kitaplar ve nazariyeler
içinde kalması doğru mudur?  (…) Bana göre
(hepsi) bu laboratuvarda birer köşe sahibi
olmalıdırlar.” (Yukarıdaki alıntılar; 26 Ağustos
1942, Çarşamba günkü Cumhuriyet gazetesinde
yayınlanan, Prof. Ziyaeddin Fahri Fındıkoğlu’nun
“İmralı Adasını Ziyaret” başlıklı makalesinden
alınmıştır. Sene: 19, Gazete Yayın no: 6476)

(Meraklısına Not: Fındıkoğlu 1942 yılında
sosyoloji kürsüsünde profesör, 1958’de de
ordinaryüs profesör olmuş bir akademisyendir.
Türkiye Diyanet Vakfı’nın İslâm Ansiklopedisinde
kendisiyle ilgili şöyle bir açıklama vardır:
“Marksist felsefeye yönelttiği ciddi tenkitler, öz
Türkçecilik aleyhinde yazdığı yazılar, Köy
enstitülerine karşı açtığı mücadele vb.
faaliyetleriyle aktüel meselelerle de yakından
ilgilenmiş, bu meselelerde millî bakış açısının
oluşması ve genişlemesine katkıda bulunmuştur
(…) Fındıkoğlu cemiyet ve ferdi bir bütünün
parçaları olarak görmüş ve cemiyetin ferde veya

ferdin cemiyete
tercih
edilmemesi
gerektiğine
inanmıştır.
Bundan dolayı,
tek tek yaşayan
fertlerin
anlaşarak bir
cemiyet teşkil
ettiklerini ileri
süren
Rousseau’ya ait
mukavele
teorisini kabul
etmez (…) Ziya
Gökalp gibi
Fındıkoğlu da
milliyetçiliği ve
millî şuurun uyanmasını
milletlerarası barış ve
adaletin en önemli şartı
olarak görmüş, kültür
milliyetçiliğinin önemi
üzerinde durmuştur.”)

Aklımızı saran kapkara
dumanlar düşünmemizi mi
engelledi yoksa sizin ne
düşündüğünüzü merak
etsek de, sizi etkilemek
istemediğimizden olsa
gerek... bu konuda hiçbir şey
yazmak istemiyoruz buraya!

Bizi hayli şaşırtan bu tip
yazılardan başkalarını da
gördük arşivimizde. Örneğin,
o güne dek bütün
otoritelerce övülen
mahkûmların kendilerinin
yaptığı İmralı cezaevi binaları
ve İmralı’nın planlanması işi
de artık birilerinin gözüne
batıyormuş meğer!

“Son günlerde İmralı’ya
uğrayan dostlarımızdan biri
buradaki adli müessese hakkında takdirlerini
bize naklederken bir de temenni izhar ederek
dedi ki: “Adada bir takım binalar var.
Birbirlerinden ayrı olan bu müteferrik binalar
arsında hiçbir benzerlik yoktur. Kimisi bir kat,
kimisi iki kattır. Yükseklikleri gibi şekilleri,
büyüklükleri de başka başkadır. Aynı zamanda
umumi bir hapishane ve ıslahhane olarak adada
başlayan tecrübeden çok iyi neticeler alındığı için
bu işe devam ediliyor. Her sene buradaki binalara
yeni bir şeyler ilave olunuyor. Fakat ortada
evvelden hazırlanmış bir plan olmadığından bu
ilaveler sadece günün ihtiyacına göre
yapılmaktadır. Evvelden mevcut binalarla sonra
yapılanlar arasında hiçbir münasebet görülemez.
Bir gün, hiç şüphe yok, bu plansızlık dikkate
alınacaktır. İmralı adasına uzunca bir zamanda
tatbik edilmek üzere bir plan yapılacaktır. Bu plan
mucibince inşaat tamamlandıktan sonra o
zamana kadar vücuda getirilmiş olan binalar hep
yıkılacaktır. İstikbalde yıkmak için hiç olmazsa
bundan sonra para ve emek sarfedilmemelidir.
Biz dostumuzun bu sözlerini haklı ve yerinde
buluyoruz. Onun için bu temenniye iştirâk
ediyoruz (…) Evvelden İmralı adası için ancak
uzun seneler içinde tatbik olunabilecek bir plan
yapılmamış olmasının sebebi bu işin
başlangıcında bir tecrübe telakki olunmasından,
belki de bir tevazu neticesi olarak bu mühim iş bir
iddia şeklinde ortaya atmış görünmemek
gayretinden ileri gelmiştir.” (Vakit gazetesi, 12
İkincikanun (*Ocak) 1943, Salı, Yıl: 26, Sayı: 8945,
s. 1, Asım Us’un “İmralı Adası İçin Bir Plan İster”
başlıklı yazısı) 

Vakit (Sonradan Kurun) gazetesinin hem
sahibi, hem de başyazarı olan Asım Us’un
Mustafa Kemal’e yakınlığı ve onun kurduğu
partiye sadakatinin, 1950 seçimlerine kadar

kesintisiz
sürdüğünü
biliyoruz.
Demokrat
Parti’nin iktidara
geldiği ’50
seçimlerinden
sonra, CHP’den
defalarca seçildiği
milletvekilliği
sona eren Us’un,
her zaman devlet
bürokrasisinin
içinde olduğunu
düşündüğümüzde;
“Son günlerde
İmralı’ya uğrayan
dostlarımızdan
biri” dediği kişinin

kim olduğunu çok da
düşünmedik açıkçası… 

İmralı’nın üstüne
oturtulduğu kazanın altına
odun sürenler koşturup
dururken, aynı günlerde
Türkiye’de Adalet Bakanı
bir kez daha değişir. Hasan
Safyettin Menemencioğlu
dönemi bitip, yerine 9 Mart
1943 gününden itibaren, üç
yıl görev yapacak olan Ali
Rıza Türel Adalet
Bakanlığına getirilir. Bilin
bakalım, ilk iş olarak ne
yapar çiçeği burnunda
bakan?

“Adliye Vekili Ali Rıza
Türel, dün İmralı adasına
gitmiş, oradaki cezaevinin
vaziyetini, mahkûmların
çalışmasını teftiş ve tetkik
etmiştir (…) İmralı
adasındaki cezaevi
binalarını teferruatıyla
gözden geçiren,

mahkûmları atölyelerde ve açıkta iş başında
yakından gören Adliye Vekili ziyaretinden müsait
intibalar edinmiş, memnuniyetini belirtmiştir.
Vekil; İmralı adasına kendisiyle birlikte gidip
gelen muharririmize yolda şunları söylemiştir:

Şimdi gördüğüm vaziyet, bundan 7-8 sene
evvel gördüğüme nisbetle hayli değişiktir (…)
Cezaevleri arasında bir örnek olmak üzere
kurulan İmralı Cezaevi, düşünülen semereleri
vermekte gecikmemiş ve bizi boşuna
bekletmemiştir (…) Bütün bunlara bugün bizzat
siz de şahit olduğunuz için ben fazla bir şey
söylemek istemiyorum. Yalnız kısaca işaret
edeceğim bir nokta vardır ki, o da mevcudu her
gün bir parça daha mükemmelleştirmeyi ve
muntazam bir şekilde genişletmeyi ciddiyetle
gözönünde tuttuğumuzdur.” (Cumhuriyet
gazetesi, 10 Ağustos 1943, Salı, Sene: 20, Gazete
Yayın no: 6820, s. 1)

Size de şaşırtıcı geldi mi yoksa biz mi çok
kuşkucu davranıyoruz diye düşünmeden
edemiyoruz. Öyle ya; yeni Adliye Bakanının şu
kısacık konuşmasında altını çizdiği iki şey var.
Biri, cezaevi binalarının “teferruatıyla gözden
geçirildiği”, diğeri de “mevcudu genişletmeyi
ciddiyetle gözönünde tuttukları” vurgusu! Aynı
Sulhi Dönmezer’in ya da Prof. Fındıkoğlu’nun
dediği gibi… Tuhaf değil mi sizce de? 

Peki bu örnekler bizi iknâ etmedi diyelim,
1943 yılının Haziran ayında cezaevlerinde
ölümlere sebep olan ve gazetelere haber olacak
kadar yükselen tifüs salgını konusunda
konuşurken, bakanın  doğrudan söylediği sözlere
de bir bakalım mı?

“Son zamanlarda tifüsle mücadele mevzuu
etrafında yazılanlardan birinde umumiyetle
cezaevlerinin ve bilhassa İstanbul Cezaevinin
pislik, gıdasızlık, çamaşırsızlık ve mahkûmlara

çalışma imkânları verilmemesi yüzünden bütün
şehre mikrop saçan bir hastalık ve salgın yuvası
haline getirilmesine göz göre göre meydan
bırakıldığı ve umumiyetle ceza infaz sistemimizde
geri bir zihniyetin hüküm sürdüğü yolunda hiçbir
bilgi ve tetkike dayanmayan bir takım fikirler ileri
sürülmektedir (…) Son senelerin ağır ve güç
şartlarına rağmen memleketin muhtelif vilâyet
merkezlerinde 25 yeni cezaevi yapılmıştır. Asıl
bilinmesi lâzım ve mühim olan nokta,
memleketin iş esası üzerine kurulmuş, mütedavil
sermaye ile çalışan ve hükmî şahsiyeti haiz
cezaevlerinin günden güne çoğaltılarak
buralarda bugün beş bine yakın mahkûmun ziraî
ve sınaî işlerde çalıştırılmakta olduğudur.
Yakında bu rakam beş bini de geçecektir.
Memlekette 16.310 mahkûm bulunduğuna göre
bütün mahkûmların üçte birine yakın bir miktarı
devlet eliyle çalıştırılıyor demektir (…) Açılan bu
güzel yolda hızla yürünecek ve en kısa bir
zamanda memleketteki bütün cezaevlerinin, yeni
binalarıyla, çalışma vasıtalarıyla (…) hakiki birer
ıslahevi haline gelmesi gayesine doğru
gidilecektir.” (Son Posta gazetesi, 28 Haziran
1943, Pazartesi, Sene: 13, Gazete Yayın no: 4630,
s. 1 ve 3)

Hukukçusundan gazetecisine, bakanından
akademisyenine kadar herkes, İmralı’nın iş
kapasitesini artırmak ve orayı bir çeşit devasa
suç laboratuvarına dönüştürmek istemektedir.
Oysa ki Mutahhar Şerif’in büyük emekle kurduğu
İmralı ceza kolonisinde işin tek anlamı vardı:
Islah! Aynı söz herkesin ağzındadır yine ama,
şimdi ıslah sözcüğünü duyduğumuzda, elini una
bulayarak kapıyı çalan bir kurtun hikâyesi
aklımıza gelmektedir nedense… 

Yazımızı, İmralı’dan nasıl daha fazla
yararlanabiliriz konusunda kalem sallamış, hayli
ilginç bir yazarın yazısıyla tamamlamak istiyoruz.
Kendisini “Bahçe Mimarı” olarak tanımlayan
makale yazarının derdi aslında Türk
ziraatçiliğinin neden gelişmediği üstüne
görüşlerini bildirmektir. Bu yüzden olsa gerek
çok sade bir dili vardır makalenin. Önce
Türkye’deki ziraat politikasını eleştirir yazar:

“Türkiye ziraatçiliğine fazla ilmî bir mahiyet
verilmekte ısrar edildi. Dağlık bir memlekette,
safkan koşu atı yetiştirmek üzere açılmış bir
hara nasıl bir lüks ise, bizim memleket
şartlarımıza göre yalnız yüksek ilme dayanan
ziraatin, öylece bir lüks olduğu bir türlü
düşünülmedi. Halbuki dağlık yerlerde nasıl katır
yetiştirmek lâzımsa, bizde de basit ve amelî
bilgilerle mücehhez teknik çiftçi; ziraat
sanatlarında da teknik usta yetiştirmek lâzımdı.
Hükümetimizin bu çeşit elemanlar yetiştirmek
üzere son zamanlarda aldığı tedbirlerden ve
yaptığı teşebbüslerden görüyor ve anlıyoruz ki;
bu amelî mekteplerden yurdumuzun bihakkın
istifade edebilmesi, ziraî kalkınmamızda,
devletçe ve milletçe yapılacak topyekün bir
seferberlik sayesinde kabildir. Böyle bir elbirliği
olmadıkça, ziraat inkılâbımızın müstakâr ve
muvazeneli bir istikamette gelişebileceğine
inanmıyorum.”

(Yazarın “amelî mektep” diyerekten sözünü
ederek övdüğü oluşumlar hiç kuşkusuz Köy
Enstitüleridir.)

Yazısının sonuna doğru Adalet Vekâletinin de
hissesine bir pay düştüğünü söyleyip, görüşlerini
bildirir bahçe mimarı:

“Ziraat Vekâletinin açtığı bahçe teknik
okullarından bir aynını, Adliye Vekâletimizin de
şimdilik mesela İmralı adasında açması, Avrupalı
mütehassıs teknik bahçıvanların nezaret ve
rehberliği altında, buraya gelen vatandaşlarımızı
yetiştirmesi çok güzel bir teşebbüs olamaz mı?
Hayatları kırılmış, bir kazaya uğramış
vatandaşlarımız, bu suretle zevkli bir iş
sahasında çalıştırılır. Teknik bahçıvan diploması
alıp normal hayata avdetlerinde, fakirseler
dolgun ücretlerle iş bulmak, zengiseler kendi
işlerinde çalışmak suretiyle memlekete müfit
birer uzuv olarak yetişmiş olurlar (…) Mesela
Viyana’da bu yolda çalışan bir hapishane vardır
(…) Şimdilik İmralı adasında açılacak böyle bir
okulun, yurdumuzun diğer tevkifhanelerinde de
açılması için parlak bir misal   teşkil edeceğine
eminim.” (Akşam gazetesi, 18 Şubat 1944, Cuma,
Sene: 26, Gazete Yayın no: 9098, “Serbes Sütun”
başlıklı köşede, “Bahçe Teknik Okulları ve İmralı
Adası” başlıklı yazıdan alıntı)

Onca tanınmış isimden sonra, birçoğumuzun
bir kerede adını hatırlayamadığı bu “bahçe
mimarı”nın görüşleri neden bu yazının sonuna
eklendiğimizi düşünebilirsiniz. Hemen
söyleyelim, bu yazı Mevlût Baysal tarafından
yazılmıştır. Peki Mevlût Baysal kimdir?
Atatürk’ün bahçıvanı! Hani duyduğumuzda
birçoğumuzun gözlerini yaşartan bir ağaç
hikâyesi vardır ya Atatürk’ün. Hani canım,
bildiğiniz hikâye:

“Çankaya Köşkü’nün bahçesini yapıyordum.
Bir  gün Atatürk, yaveri ve ben bahçede
dolaşıyorduk. Çok ihtiyar ve geniş bir ağaç
Atatürk’ün sürekli geçeceği yolu kapatıyordu.
Ağacın bir yanı dik bir sırt, diğer yanı suyu
çekilmiş bir havuzdu. Atatürk, havuz tarafındaki
kısma yaslanarak karşıya geçti. Hemen atıldım:
“Emrederseniz derhal keselim Paşam” Bir an
yüzüme baktı ve sonra dedi ki “Yahu, sen
hayatında böyle bir ağaç yetiştirdin mi ki
keseceksin!”

1954 yılında, “Çankaya’da Gazinin
Hizmetinde” adıyla yayınladığı kitapta bu anıyı
anlatan kişidir Mevlût Baysal. 

Baştan beri yazdıklarımızın çoğu içimizi acıtsa
da; n’olur izin verin, Mustafa Kemal’in sözünü
yazımızın sonuna koyarak, güzel olana tahammül
edemeyen insanlara karşı hiç olmazsa içimizi
ferahlatmaya çalışalım. Diyelim ki onlara: “Yahu,
sen hayatında böyle bir ağaç yetiştirdin mi ki
keseceksin!”
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İmralı’da kaynayan kazanlar
ve Ali Rıza Türel dönemi
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Torbalı Ticaret Odası (TTO),
ilçede faaliyet gösteren lider sanayi
firmalarını göreve yeni başlayan
Torbalı Kaymakamı Adem Çelik ile
bir araya getirdi. Meclis Başkanı
Bekir Söyler, Pancar OSB Başkanı
Mahmut Ünlüsoy, Torbalı OSB
Başkanı Sabri Ünlütürk’ün de hazır
bulunduğu toplantılar, iki gün
boyunca sürdü. Tukaş Gıda, Dr.
Oetker, Verde, Philip Morris, Sun
Tekstil, Fabo Makine, Alfemo, DB
Tarımsal, Martin Bauer, Caploonba,
A Yangın, Yalaz Boya, Pehlivanoğlu,

Heper Metal, Bofigo, My Visco, Tat
Gıda, Yanmar Türkiye, Güreler
Mobilya ve Altekma Grup gibi önde
gelen firmaların temsilcileri
Kaymakam Adem Çelik ile tanışma
fırsatı buldu. 

Toplantının ana gündem
maddeleri arasında sanayi
sektörünün mevcut durumu,
karşılaşılan sorunlar ve çözüm
önerileri yer aldı. Kaymakam Çelik,
sanayicilerin taleplerini dinleyerek,
iş dünyası ile daha güçlü bir
işbirliği hedeflediklerini belirtti.

Torbalı Ticaret Odası Başkanı
Abdulvahap Olgun, ilçedeki vasıflı
eleman bulma konusunda yaşanan
soruna çözüm getirecek çeşitli
projeler üzerinde çalıştıklarını
açıkladı. Olgun, “Sanayimizin en
önemli sorunlarından biri olan
istihdam problemini çözüme
kavuşturmak için kapsamlı projeler
geliştiriyoruz. Bu projelerle hem
nitelikli iş gücü ihtiyacını
karşılayacağız hem de
bölgemizdeki işsizlik oranını
düşüreceğiz” dedi. (Haber Merkezi)

CAN DOSTLARIN 
FUARINA AKIN

Veteriner hekimlerden
petshop mağazalarına, zincir
marketlerden hayvan
hastanelerine kadar geniş bir
katılımcı yelpazesine ev sahipliği
yapan PET İZMİR , sektör
profesyonellerinin yanı sıra evcil
hayvan sahipleri ve girişimciler
için de önemli bir buluşma
noktası oldu.

Fuar İzmir’de 8. kez
düzenlenen Uluslararası İzmir
Evcil Hayvan Ürün, Malzeme ve
Aksesuar Tedarikçileri Fuarı PET
İZMİR 2024 ziyaretçi akını
gerçekleşiyor. Ziyaretçiler
arasında veteriner klinikleri,
bakım ve güzellik merkezleri, pet
otelleri, hayvanat bahçeleri ve
çiftlikler gibi sektörün farklı
alanlarından temsilciler yer aldı.
Ayrıca, sanal mağazalar,
üniversitelerin veterinerlik
fakülteleri, belediyeler, barınaklar
ve hayvanseverler de fuara büyük
ilgi gösterdi. Bayilik almak isteyen
yeni girişimciler de fuarı yakından
takip ederek, iş fırsatları ve
sektörel yenilikler hakkında bilgi
sahibi olma imkânı buluyor.

Fuar boyunca ziyaretçiler,
birbirinden özel stantlarda

sergilenen yeni ürün ve hizmetleri
keşfetme fırsatı yakalıyor.
Sektördeki en son yenilikleri
yakından görme, deneyimleme ve
bu yenilikler hakkında detaylı
bilgi alma imkânı sunulan fuarda,
profesyonel ziyaretçiler ve
hayvanseverler büyük
memnuniyetlerini dile getirdi.
Katılımcılar, fuarın sektörel
anlamda bilgi paylaşımı ve yeni iş
birliklerine kapı aralayan verimli
bir platform sunduğunu
belirterek, organizasyonun her yıl
daha da güçlenerek sektöre
önemli katkılar sunduğunu
vurguladılar.

Ticaret Bakan Yardımcısı Ö.
Volkan Ağar, 8. Uluslararası
İzmir Evcil Hayvan Ürün,
Malzeme ve Aksesuar
Tedarikçileri Fuarı PET İZMİR
2024'ü ziyaret etti. Ziyareti
sırasında fuardaki stantlarda yer
alan katılımcılarla bir araya gelen
Ağar, üretici firmaların
sektördeki faaliyetleri ve ihracat
çalışmaları hakkında bilgi aldı.
Katılımcılar, evcil hayvan ürünleri
sektöründe yaşanan ulusal ve
uluslararası gelişmeleri
değerlendirirken, Ticaret
Bakanlığı'ndan çeşitli destek
taleplerini de dile getirdi.

Özellikle ihracat potansiyelini
artırmak ve sektördeki yenilikleri
teşvik etmek amacıyla bakanlık
desteğinin önemine vurgu yapıldı.
Fuar ziyaretinden memnuniyet
duyduğunu belirten Ticaret
Bakan Yardımcısı Ö. Volkan
Ağar, evcil hayvan ürünleri
sektörünün Türkiye ekonomisine
katkılarının altını çizerek,
üreticileri övdü. Ağar, bakanlık
olarak sektöre gerekli desteği
sağlayacaklarını ve ihracatın daha
da gelişmesi için çalışacaklarını
ifade etti. 

PET İZMİR 2024 Fuarı, evcil
hayvan ürünleri sektöründe
faaliyet gösteren yerli ve yabancı
birçok firmanın buluşma noktası
olurken, sektördeki yenilikler ve
ticaret olanakları açısından büyük
bir öneme sahip. PET İZMİR
2024, sektördeki güncel trendleri
ve inovasyonları bir araya
getirerek hem ulusal hem de
uluslararası düzeyde dikkat çeken
bir organizasyon olmayı
sürdürürken, fuar katılımcıları ve
ziyaretçileri, yeni iş fırsatları ve
ticari bağlantılar kurmaya devam
ediyor. Organizasyon bugün
akşam saatlerinde tamamlanacak. 

Ünlü tatil merkezleri, yaz
sezonunu artık yavaş yavaş
kapatıyor. Ünlü tatil
merkezlerinden Çeşme’deki
otellerde rezervasyonlar yüzde
30'lara kadar düşerken, Çeşme
Turistik Otelciler Birliği
(ÇEŞTOB) Başkanı Orhan Belge
2024 sezonunu değerlendirdi.
Belge, 2024'te hedeflere tam
olarak ulaşılamadığını ifade
ederek, 2025'ten umutlu
olduklarını söyledi. Orhan Belge,
“Bizim hedeflerimiz hep 2019
üzerineydi. 2019'da çok iyi bir
sezon geçirmiştik. Daha sonra
pandemiyle beraber bu düşüşe
geçmişti ama 2022, 2023
hareketlendi, 2024'te neredeyse
2023'ü yakaladı. Tam
hedeflerimize genel olarak ulaştık
mı? Değil. Bizim tek hedefimiz;

2019 yılını yakalamak ve geçmek.
Bunu 2025 yılında inşallah
başaracağız. Biliyorsunuz Türkiye
genelinde enflasyondan dolayı
sıkıntılar oldu. İnsanlar seyahat
özgürlüklerini aza indirmeye
çalıştılar; yani yılda dört kere

seyahat eden misafirlerimiz iki
defa ya da bir defa gelir oldu. Ben
bunun şu anda 2024 sonu
itibarıyla düşüşe geçeceğine ve
2025 yılının erken
rezervasyonlarında bunun
yukarıya doğru artış

göstereceğine inanıyorum” dedi.
Ünlü tatil merkezlerindeki

“pahalılık” tartışmalarına değinen
ÇEŞTOB Başkanı Belge,
Türkiye'deki turizm
merkezlerinin Yunan adalarıyla
karşılaştırılmasından da yakındı.
Belge, “Sadece Çeşme'ye özgü bir
enflasyon yok. Türkiye'nin gerçeği
ancak bizi adalarla karşılaştırmak,
elma ile armudu
karşılaştırmaktan bile kötü. Elma
ile armut yine birbirine yakın.
Çeşme'nin bu destinasyon
hizmetini Sakız Adası'nda
bulamazsınız. Zaten şu anda
onlar da fiyatları yükseltmişler ve
bize gelen duyumlara göre de
artık yavaş yavaş ayaklarını kesti
insanlar. Maalesef bir algı
oluşturuldu” ifadelerini kullandı.
(İHA)

Türkiye'nin uluslararası arenada parlayan organizasyonlarından PET İZMİR,
evcil hayvan sektörünün önde gelen isimlerini ve profesyonelleri ağırlıyor

Belge: Sezon başlamadan algı başlıyor

Başkan Işıklı’dan
destek çağrısı...

Dijital dönüşüm 
hareketi başladı

İzmir Serbest Muhasebeci Mali
Müşavirler Odası (İZMMMO), Pavo, Notitek
ve Sipay iş birliğiyle hayata geçirilen “Dijital
Dönüşüm Projesi”nin lansmanı gerçekleşti.
Yeni nesil ödeme sistemi çözümleri ile
robotik süreç otomasyonlarını içeren proje
İzmir’de başladı. İZMMMO Başkanı Mehmet
Kuzu, “Mali müşavirlerimizin mükellefleri
için de; aylık sınırsız ücretsiz e-belgenin
olduğu, mevzuata uygun, uzaktan cihaz ve
uygulama yönetimi ile zaman ve maliyet
avantajı sağlayan, işletme yönetim paneli ile
en küçük bir işletmenin dahi kendilerine
tanımlanmış kullanıcı hesabı ile
cihazlarında ürün yönetimi, fiyat değişikliği,
anlık rapor alabileceği bir yapı sağlıyoruz”
ifadesini kullandı. (Haber Merkezi)

Türk ihracatçılar
yeni rota belirledi

Türkiye'de 2023 yılında 139 bin 349
girişim ihracat, 252 bin 908 girişim ithalat
yaptı. Bu girişimlerin yüzde 49,5'i tek
ülkeye satış gerçekleştirirken yüzde 14,4'ü
iki ülkeye ihracata imza attı. 20 ve daha
fazla ülkeye ihracat yapan girişimlerin
oranı yüzde 4,1 iken bu girişimlerin dış
satımdaki payı yüzde 56,3 oldu. Dış ticaret
verileri ülke gruplarına göre
incelendiğinde ise yakın ve Ortadoğu
ülkelerine ihracat yapan girişim
sayısındaki artış dikkati çekti. Söz konusu
bölgeye ihracat yapan girişim sayısı 2022
yılında 52 bin 682 iken geçen yıl 77 bin 70'e
yükseldi. (AA)

Kemalpaşa Sanayici ve İş İnsanları Derneği
(KESİAD) Yönetim Kurulu Başkanı Yeşim
Işıklı, yeni dönemin ilk Perşembe
Toplantısı’nda gündemi değerlendirdi. Işıklı,
bir dizi uyarılarda bulundu. Zorlu geçen bir
yılın üçüncü çeyreğini kapatmaya
hazırlandığımız dönemde gelen verilerin çok
iç açıcı olmadığını vurgulayan Işıklı, “İmalat
sanayinde kapasite kullanım oranı 1,5 yılın en
düşük seviyesinde gerçekleşti. Kur baskısı
nedeniyle maliyet artışlarının satış fiyatlarını
dramatik şekilde yükseltmesi ihracatçının
rekabet gücünü kaybetmesine, sipariş
iptallerine ve dolayısıyla sanayide ciddi bir
durgunluk dönemine yol açmıştır” dedi.
(Haber Merkezi)

OLGUN: ARA ELEMAN SORUNU ÇÖZÜLMELİ 

Orhan 
Belge

Volkan
Ağar

NİHAT
AK
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Bilim ve teknoloji öncelikli
ekosistemi, donanımlı altyapısı,
güçlü akademik birimleri, nitelikli
insan kaynağı ile topluma katkı
misyonu kapsamında pek çok
projeyi hayata geçiren Ege
Üniversitesi, yeni akademik
dönemde de Türkiye Yüzyılı ve
Sürdürülebilir Kalkınma amaçları
ile uyumlu yenilikçi çalışmalara
imza atıyor. Ege Üniversitesi
Rektörü Prof. Dr. Necdet Budak,
“Bir yandan eğitim öğretim,
araştırma geliştirme,
uluslararasılaşma ve
dijitalleşme alanlarında
çalışmalarımızı sürdürürken
bir yandan da topluma katkı
misyonumuz doğrultusunda
toplumsal sorunların
çözümüne yönelik nitelikli
projelerle hem bilgi hem
hizmet hem de değer
üretiyoruz. Başta çevre,
eğitim, gıda, kültür, sanat,
spor olmak üzere şiddet,
bağımlılık, doğal afetler ve
dijitalleşmenin etkileri gibi

sorunlara bünyemizdeki
akademik birimlerin öncülüğünde
çözüm önerileri sunuyoruz.
Üniversite-sanayi, üniversite-

kamu, üniversite-özel sektör iş
birliği ve etkileşimini her geçen
gün daha ileriye taşıyarak
geliştiriyoruz. Ülkemiz sathına
hizmet veren Tıp Fakültesi
Hastanesi ve Diş Hekimliği
Fakültesi Hastanesi ile bir yandan
etkin ve nitelikli kamu hizmeti
sunarken diğer yandan da toplum
sağlığına yönelik yenilikçi
araştırmalara imza atıyoruz” diye
konuştu. (Haber Merkezi)

Kulak burun boğaz uzmanı Dr. İsmet Çerçi,
Dünya Sağlık Örgütü’nün 2023 yılında
yayınladığı işitme sağlığı verilerine göre 34
milyonu çocuk olmak üzere dünyada toplam
430 milyon kişi ileri veya çok ileri derecede

işitme kaybı yaşadığına dikkati çekti. Dr.
Çerçi, “En düşündürücü ve hızla önlem
alınması gereken veri ise dünyada
önlenebilir işitme kaybı riski altında
bulunan genç sayısının 1 milyardan fazla

olması. Gene tedavi edilebilir durumda
olan ama bir aksiyon alınmamış

kronik kulak enfeksiyonu olan
kişi sayısı ise 200 milyon” diye
konuştu. (İHA)

1 milyardan fazla 
insan risk altında

En temel belirtisi unutkanlık olan Alzheimer
hastalığının, hasta için olduğu kadar hasta
yakını için de zorlayıcı olduğuna dikkati çeken
uzman psikolog Tara Çapar “Bakım veren
kişinin stres düzeyinde artış, zorlanma,
anksiyete, depresyon gibi ruhsal bozukluklar
gözlemlenmiştir. Bu kişilere ihtiyaç halinde
psikolojik destek sunulmaktadır” dedi. Çapar
“Kişiyi güçlendirme, iyilik hali, hasta bakımı ile
ilgili bilgi verilmesi, dikkat edilmesi gereken
önemli durumlar, maddi yardımlar gibi
destekler sunulmaktadır. Bakım verenler
ihtiyaç dahilinde bireysel, grup psikoterapileri,
aile terapisi gibi psikolojik desteklere
yönlendirerek destek verilmelidir” dedi. (İHA)

‘Alzheimer hastasına 
bakana destek şart’

Dikkat! Son ana kadar 
sinyal vermeyebilir

Dünya Sağlık
Örgütü’nün
verilerine
göre; 2008
yılında 17
milyon 300
bin kişi
kalp ve
damar
hastalıkları
nedeniyle
hayatını
kaybetmiş. 2030
yılında bu rakamın
23 milyon 400 bine
yükseleceği
öngörülüyor. Sağlık
Bakanlığı verileri de ülkemizde
her yıl 160 binden fazla kişinin
kalp ve damar hastalıklarından
yaşamını yitirdiğini gösteriyor.
Kardiyoloji uzmanı Prof. Dr.
Sinan Dağdelen, aslında yaşam
alışkanlıklarında alınacak olan
önlemlerle kalp ve damar
hastalıklarına bağlı ölümlerin
yüzde 30’un üzerinde bir oranla
önlenebileceğine dikkati çekerek
“Kalp hastalarının dikkat
etmeleri gereken en önemli üç
kural ise sağlıklı beslenmek, kilo
vermek ve düzenli olarak hafif
egzersizler yapmaktır. Bunların
yanı sıra kalp ve damar sağlığıyla
ilgili yapılması gereken tetkikler
de yaşamsal önem taşımaktadır”
dedi. Prof. Dr. Dağdelen, “Kalp
sağlığınız için ideal kilonuzda
kalmanız çok önemli. Zira,
obezite yol açtığı sorunlar
nedeniyle kalp ve damar
hastalıklarında tek başına önemli

bir risk faktörünü
oluşturuyor. Sigara
kullanmak kalp damar
hastalıklarından ölüm
riskini 2-3 kat
artırıyor. Aşırı ve
gereksiz yemek fazla
insülin salınımını,
karaciğer yağlanmasını
ve kan yağlarını artırırken
egzersiz yapmayı zorlaştırıyor.
Yeterli su tüketimi kanın
koyulaşmasını önleyerek daha
akıcı olmasını sağlıyor. Böylece
kanın vücutta dolaşımını
kolaylaştırıyor ve kalbin
pompalama görevini daha az

eforla
yapmasını mümkün kılıyor. Kalp
sağlığınız için hekiminiz aksini
önermedikçe, her gün en az 30 –
40 dakika, düz bir zeminde

tempolu yürüyüş
yapmayı alışkanlık

edinin” diye konuştu.
Prof. Dr. Sinan
Dağdelen,  kalp ve
damar
hastalıklarının

yaklaşık yüzde
50’sinin son ana kadar

herhangi bir sinyal
vermediği uyarısında

bulunarak, “Aksi halde maalesef
‘daha dün beraberdik, nereden
çıktı bu kalp krizi’ cümlesini çok
duyarız ve sonradan geriye doğru
sebep ararız” ifadelerini kullandı.
(Haber Merkezi)
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Haşimato hastalığı, bağışıklık
sisteminin tiroid bezine saldırdığı ve
kronik iltihaba neden olduğu

otoimmün bir bozukluktur. İlk olarak Japon
doktor Hakaru Hashimoto tarafından
1912’de tanımlanan bu hastalık, tiroid
bezinin yeterli hormon üretmesini engeller
ve hipotiroidizme yol açar. Tiroid bezi,
vücudun metabolizmasını düzenleyen hayati
bir organdır ve bu organın işlev bozukluğu,
birçok fizyolojik sistemi etkiler. Haşimato
hastalığı kadınlarda daha yaygın görülür ve
genellikle genetik yatkınlık ile çevresel
faktörlerin birleşimi sonucu ortaya çıkar.

Bağışıklık sisteminin otoimmün tepkisi:
Haşimato hastalığının moleküler temeli,
bağışıklık sisteminin tiroid hücrelerini
"yabancı" olarak algılamasından
kaynaklanır. Bu durum, bağışıklık
sisteminin T ve B hücrelerini aktive ederek
tiroid bezine karşı antikorlar üretmesine
neden olur. Özellikle anti-TPO (tiroid
peroksidaz antikoru) ve anti-tiroglobulin
antikorları, tiroid hücrelerine saldırarak
iltihaplanmaya yol açar.

Otoimmün yanıt: Bağışıklık sistemi,
tiroiddeki hücreleri hedef aldığında, sitokin
adı verilen inflamatuar proteinler salınır.
Sitokinler, iltihaplanma sürecini hızlandıran
sinyal molekülleridir ve tiroid dokusunu
tahrip eder. Haşimato hastalarında, tiroid
dokusunda lenfosit birikimi ve foliküler
hücre hasarı gözlemlenir, bu da tiroid
bezinin fonksiyonunu bozar.

Genetik faktörler: Haşimato hastalığının
gelişiminde genetik yatkınlık önemli bir rol
oynar. Aile geçmişinde otoimmün hastalık
olan bireylerde Haşimato görülme riski
daha yüksektir. Hastalıkla en güçlü
ilişkilendirilen genlerden biri HLA (İnsan
Lökosit Antijeni) genleridir. HLA, bağışıklık
sisteminin yabancı maddeleri tanımasında
kritik rol oynar ve bazı HLA varyantları,
otoimmün hastalıkların gelişmesine
yatkınlık sağlar.

Hormonların rolü: Tiroid bezi,
metabolizma, büyüme ve enerji üretimi gibi
vücut işlevlerini düzenleyen T3
(triyodotironin) ve T4 (tiroksin)
hormonlarını üretir. Haşimato hastalığında
tiroid hücrelerinin hasar görmesi bu
hormonların yeterli miktarda üretilmesini
engeller ve hipotiroidizm olarak bilinen
tiroid hormon yetersizliği gelişir.

TSH'nin (tiroid stimüle edici hormon)
rolü: TSH, hipofiz bezi tarafından salgılanan
ve tiroid bezini daha fazla hormon üretmesi
için uyaran bir hormondur. Haşimato
hastalarında tiroid hormonları azaldıkça
TSH seviyeleri yükselir, ancak bu artış
tiroid fonksiyonlarını yeterince
destekleyemez. Bu da metabolik
yavaşlamaya, kilo alımına, soğuk
intoleransına ve depresyon gibi belirtilere
neden olur.

İmmün modülatörler ve gelecek
tedaviler: Araştırmacılar, bağışıklık
sistemini modüle eden tedavi yaklaşımları
üzerinde çalışmaktadır. Özellikle immün
modülatörler, bağışıklık sisteminin tiroid
bezine saldırmasını engelleyebilir. Gen
terapisi gibi yenilikçi yaklaşımlar da
otoimmün hastalıkların tedavisinde gelecek
vaat etmektedir.

Haşimato hastalığı, genetik ve çevresel
faktörlerin bir kombinasyonu sonucunda
ortaya çıkan kompleks bir otoimmün
hastalıktır. Genetik çalışmalar,
kişiselleştirilmiş tedavi yaklaşımlarını
mümkün kılarak hastaların yaşam kalitesini
artırma potansiyeline sahiptir. Haşimato
hastalığına dair daha fazla araştırma,
hastalığın kökenini anlamamıza ve tedavi
seçeneklerini geliştirmemize olanak
sağlayacaktır.

elenadinc@gmail.com

Donanımlı altyapısı ile
topluma katkı sunuyor
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Kalp ve damar hastalıklarının dünyada en fazla ölüme neden olan sağlık sorunu
olduğunu hatırlatan Prof. Dr. Dağdelen, dikkat edilmesi gereken kuralları anlattı
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Vakti zamanında harbi kıymeti bilinmedi. İlkti,
tekti. Rakibi olmadı, kolay da değil ki. Canım
ülkemde çalışanı aşağıya çekmeye çalışırlar. Hele
ki bir de sevgi yüklüyse. Laf sokanların
kendilerinin hayalleri bile yetmez kıskanırlar,
sallarlar umarsızca. Oturmaktan nazik yerleri
kabalaşır, tıpkı kalpleri gibi. Oysa her şeyin başı
sevgi, saygı, emek değil mi ? Pahalı dediler,
şimdiki kazıkçılardan alışveriş yaparken gıkları
çıkmayanlar. Sadece İzmir değil. Ege de değil,
Türkiye genelinde herkesi tanır. Daha doğrusu
herkes O'nu tanır. Unutulmaz, hatırlanır.
Ellerinde belgesi, ispatı olanlar. Binlerce insan,
amatörü profesyoneli. Hakemi, futbolcusu,
antrenörü, saha komiseri, emekçileri. Sert insan
dediler. O da karşısındakine bağlıdır. Pamuk gibi
kalbi vardır. Kolay mı insanlarla uğraşmak,
yıllarca. Şöyle böylesi, cebinde akrep olanı,
emeğe saygısı olmayanı da say say bitmez. 40 yıl
önce filan hafif gözü kapalı, yandan diye güzelim
fotoğrafı anı reddedenler, istemeyenler. Şimdi
geldiniz bilmem kaç yaşına ara ki bulasın. Çoğu
çöpe gitti, yandı kül oldu. Kim çekmecesini açsa
veya sandıkta bir Dursun Özmen objektifinden
çıkan anısını bulur. O zamanlar burun kıvırdığı
tarihi an, yok şimdi. Milyar versen bulamazsın.
Ünlü ya hakemimiz gerek duymazdı. Ülke
çapında büyük gazetelerde fotosu çıkıyor ya. O
gazeteleri bulamazsın, fotoğraf da yok.
Torunlarına ne anlatacaksın. Sorardı 'Evet şu'
derdim. Almamak için bahane bulurdu. Almak
zorunda değil tamam da. Saygı, emek. Sporun
temeli, tersleme bari. Alıp odada teslim ettim
megastara, beleş olunca hoşuna gitti. O bir
markadır, o bir Foto Dursun'dur. Sevgi
olmayınca hiçbir şey olmaz. Mesleğini işini,

fotoğrafı sevdi. Yıldız bile verdi Tercüman'da.
Nankör çıktılar, başka Dursun Özmen yok. Ara
ki bulasın. Kemalpaşa'da yaşıyor. Yaşı da ilerledi
sağlık sorunları var ona rağmen sevgiye devam.
Hasta, aç, bakımsız, yaşlı köpekleri besliyor, çare
arıyor. Yalvardı, sosyal medyada ahkam kesen
entel danteller, derin uykuda. Heyhat Dursun
abim mütevazi, halktan biri olmak yerine bir de
medyatik, fularlı, pipolu, bol paçalı biri olsa.
Böyle olmazdı, evet efendim sepet efendim.
Kapısında yatanlar olurdu. Menfaat dünyası
dedikleri bu olsa gerek. Ama O ki sevgi ile
yoluna devam ediyor. Daha önce arayın
diyordum. Aman sakın ha aramayın, sormayın.
Orası çile yeri. Reklam çıkmaz. Hele ki o çaresiz
sessiz dört ayaklılar için parmağınızı bile
oynatmayın. Belediyeler imiş, hayvan dernekleri
imiş falan filan. Kendi için değil dört ayaklı
dostları için çabası. Onu bile anlamadınız.

YAŞASIN İYİLİK YAŞASIN İNSANLIK
Geçinemezler dense de 'Gelin kaynana

toprağındandır' denir. Birbirlerine davranış, çaba
anlamında benzer derler ya. Bilemiyorum
'kayınpeder-damat' ikilisi için. Böyle bir söz var
mı? Olmalı. Foto Dursun'un damadı da sevgiyle,
parmağı deklanşörden ayrılmayanlardan. Baba
köpekçi, damat kedici. Erkan Kart, gazeteci,
ödüllü foto muhabiri. Hissediyor, baktı mı
objektiften, bastı mı deklanşöre işlem tamam.
Rahmetliler Ergun Ulcay, Gazanfer Karpat,
Mehmet Ali Varış, Süleyman Alasya ile sağlıklı
ömürleri olsun Sedat Yılmaz, Aykut Fırat,

Mehmet Ali Okumuş ustalarıma benzetiyorum.
Kapmış bir şeyler, ekleme de yaparak zirve
yapıyor şimdi. Huriye ablam ile Dursun abimin
üç evladı var, Ali Rıza, Selim ile Müşerref.
Torpilli, liyakatsiz, iteklenenlerden değildir
Erkan Kart kardeşim. Son derece liyakatlidir.
Kayınpederinin
Foto Dursun
olduğunu
bilmiyordu,
Müşerref kardeşime
açılınca öğrendi.
Ufukspor'da,
Eşrefpaşaspor'da
oynadı. Tentürdiyot
kokusunu, Bengay
ile Lasonil
arasındaki farkı
bilenlerden. Bu
üçlüyü bilmeyeni
sahaya adım
atamamalı aslında.
Sağlık, il yardım
konusunda meraklı,
araştırmacı ve de yatkın. Kedileri ameliyat
ettiriyor. Heimlich manevrası, kalp masajı
yaparak can kurtarmışlığı da vardır. İyilik,
güzellik yaşam gayemiz değil mi ? İyi insan
rahmetli Gürsel Aksel kaptanımın adını taşıyan
statta, Kayserispor maçı. Dakika 60, genç

yetenek Ogün Bayrak'ın bacağına kramp girer.
1 numara Lis'e bakar top oyundadır. Gelemez
haliyle Mateusz, top da uzaktadır. Umudum
çok olan genç hakem kardeşim Ozan Ergün
fark eder. Köşeye yakın bir yerdedir. Ogün
dayanamaz acıya 'Yardım et Erkan kramp girdi'

der. Erkan'ım tereddüt
etmez, makineyi
gözünden ayırır. Kamp
girme anını da
görüntüler, meslek işte
böyle. Sahaya giremez
Kart, Bayrak'ı da
çıkartamaz. İzinsiz
çıkmak, cezası sarı kart.
Göztepe taraftarı
videoya çeker, usta isim
Mehmet Özüdoğru
abim de krampın
fotosunu. Sağlık
görevlileri devam eder,
kramp geçer. İyilik
bulaşıcıdır, iyi iyiyi her
yerde bulur. Çok yaşa

Dursun abim, çok yaşa Erkan Kart kardeşim
sağlıklı huzurlu ömrünüz olsun. Emeklerinize
yüreğinize sağlık, Yüce Kudret gönlünüze
versin. Bir ışık olsun bu yaptıklarınız, her yeri
aydınlatsın. Her nerede iyi varsa ve de iyilik
yaşatılıyorsa...

AYDINOĞLU 

BİRMETİN’DEN
METİN

Fotoğraftır
işleri 

sevgidir
güçleri

aydinoglumetin@hotmail.com

Altınordu’da Şahan’dan 
hakemlere mesaj geldi

Hakem hataları hakkında
fazla konuşmak
istemediğini ancak
Kırklarelispor
deplasmanında 2 net
gollerinin ofsayt
gerekçesiyle iptal edildiğini
belirten Altınordu Teknik
Direktörü Olcay Şahan, "O
maçta sahadan
beraberlikle ayrıldık fakat
maçın özetinde de
görüleceği üzere 2 tane net
golümüz ofsayt
gerekçesiyle iptal edildi.
Hakem arkadaşlarımızın
biraz daha dikkatli
olmalarını rica ediyorum.
Net gollerimizin elimizden
alınması sonucu puan
kaybetmek üzücü" dedi.

Ligde pazar günü lider
24Erzincanspor'u konuk
edecekleri maça

odaklandıklarını dile
getiren Olcay Şahan, "Hafta
başından beri rakibimizi
analiz ediyoruz. Pazar günü
bizi güzel bir maç bekliyor.
Rakibimiz de lige oldukça
iyi başlangıç yaptı. Biz de iç
sahada coşkulu ve arzulu
oyunumuzu devam
ettirmek istiyoruz. Zaman
zaman mili takıma
oyuncular da veriyoruz bu
bizi biraz zorlasa da geniş
kadromuz sayesinde
bunların üstesinden
geliyoruz. Takım içindeki
rekabette üst düzeyde. Bu
da başarıyı getiriyor.
Futbolcularım bu ligin
futbolcusu değil onlar
Süper Lig ve Avrupa'da
oynayacak kapasitede
oyuncular" diye konuştu.
(DHA)

Hazırlık maçları bitti
Karşıyaka lige hazır!

Basketbol Süper Ligi ve
Şampiyonlar Ligi'nin iddialı takımı
Karşıyaka, yeni sezon öncesi
oynadığı son hazırlık maçında
Mersin Spor'u da 95-83 yendi.
Mustafa Kemal Atatürk Karşıyaka
Spor Salonu'ndaki mücadeleyi
baştan sona önde götüren Kaf-
Kaf, yıldız transferlerle
güçlendirdiği kadrosuyla sezon
öncesi çok iyi sinyaller verdi.
Oynadığı 8 maçın 7'sini kazanıp
yalnız Darüşşafaka'ya son
saniyede 1 sayı farkla yenilen

Karşıyaka, Fenerbahçe, Anadolu
Efes, Galatasaray gibi önemli
rakiplerini rahat mağlup etti.

Yeşil-kırmızılı ekip hazırlık
döneminde Antalya'da katıldığı
TÜBAD Mehmet Baturalp
Turnuvası ve ev sahipliği yaptığı
Pınar Cup'ı da kazanmayı
başardı. Karşıyaka yeni sezonun
ilk resmi maçında 2 Ekim
Çarşamba akşamı Şampiyonlar
Ligi C Grubu'nda İspanya
temsilcisi Tenerife'yi konuk
edecek. (DHA)

TFF 3'üncü Lig 1'inci
Grup'ta pazar günü Artvin
Hopaspor'a galibiyet
serisini 3 maça çıkarma
hedefiyle konuk olacak
Karşıyaka'da uzak
deplasmanın giderlerini
Futbol Şube Yöneticisi
Ayhan Gültekin karşıladı.
Sezon öncesi yeşil-
kırmızılı takımın
formasına sırt
sponsorluğu desteği de
veren Gültekin, en uzak
deplasman olan Artvin'e

yapılacak seyahatin tüm
ulaşım, konaklama ve
diğer giderlerini üstlendi.
Karşıyaka yönetimi
açıklama yayınlayarak
Gültekin'e destekleri için
teşekkür etti.
Karşıyaka'da futbol şube
yönetimi, takıma 23 Elazığ
FK galibiyetinin toplam
600 bin TL tutarındaki
primlerini de dağıtarak
Artvin Hopaspor maçı
öncesi moral dopingi yaptı.
(DHA)

KARŞIYAKA'DAN AYHAN
GÜLTEKİN'E TEŞEKKÜR...

Altınordu'da Teknik Direktör Olcay Şahan, geçen hafta deplasmanda 2-2 
berabere kaldıkları Kırklarelispor maçında hakemlerin sınıfta kaldığını ifade etti 

Trendyol Süper Lig ekiplerinden
Göztepe, 7. hafta mücadelesinde
bugün Samsunspor’la karşı karşıya
gelecek. Samsun Yeni 19 Mayıs
Stadyumu’nda oynanacak müsabaka
saat 16.00'da başlayacak.
Karşılaşmayı İstanbul bölgesi
hakemlerinden Mehmet Türkmen
yönetecek. Müsabaka öncesinde ev
sahibi ekip Samsunspor 12 puanla

ligde 4. sırada yer alırken, Göztepe
ise 9 puanla 6. basamakta
bulunuyor. İzmir ekibi,
Samsunspor’u mağlup ederek ligde
üst üste üçüncü galibiyetini almayı
hedefliyor. Sarı-kırmızılı takımda
sakatlıkları bulunan Kubilay
Kanatsızkuş, Koray Günter, Novatus
Miroshi ve Lasse Nielsen'in dışında
bir eksik bulunmuyor. (İHA)

GÖZ-GÖZ seriyi
sürdürmek istiyor

MENEMEN FK
5’TE 5 PEŞİNDE

Menemen FK, TFF 2. Lig Kırmızı Grup'taki
5. hafta mücadelesinde Van Spor FK’yı konuk
edecek. TFF 2. Lig Kırmızı Grup ekiplerinden
Menemen FK, 5. hafta mücadelesinde Van
Spor FK ile karşı karşıya gelecek. Menemen
İlçe Stadyumunda oynanacak müsabaka
bugün saat 19.00'da başlayacak. Karşılaşma
öncesinde Menemen FK, 4'te 4 yaparak 12
puanla liderlik koltuğunda yer alıyor. Van
Spor FK ise topladığı 7 puanla ligde 7. sırada
bulunuyor. 4 maçlık galibiyet serisine imza
atan sarı-lacivertliler, rakibini yenerek 5’te 5
yapmayı hedeflerken, konuk ekip ise 2
maçlık galibiyet hasretini bu karşılaşmayla
sonlandırmak istiyor. (İHA)
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Eylül Kart, Hüseyin Kart, 
Erkan Kart, Mualla Kart

Müşerref Özmen Kart, 
Dursun Özmen, Ali Rıza Özmen



SAYFA 12 SIYAH MAVI KIRMIZI SARI

28 EYLÜL 2024 CUMARTESİ
4 TL

Tasarım: PELİN PEKEDİSEditör: HAKAN SERBEST

TEMA: KÖKLERE DÖNÜŞ
Bu yıl “Köklere Dönüş” temasıyla düzenlenen yarışmaya
katılacak yarışmacılar katılım ve başvuru koşullarına
http://www.gelinliktasarimyarismasi.com.tr adresinden
ulaşabilecek. Yarışmada ön eleme 4 Ekim’de yapılacak.
Değerlendirme sonucu finale kalan tasarımcılar,
tasarladıkları gelinliği, İzmir Moda Tasarımcılar Derneği
üyesi tasarımcıların atölyelerinde sektör
profesyonellerinin mentörlüğünde dikme fırsatı bulacak.

RANDY ONUR KONUĞU
Birbirinden değerli akademisyen ve
tasarımcıların jüri olarak yer aldığı yarışmada
TLC kanalında uzun yıllardır yayında olan ve
ülkemizde de yayınlanan Amerika’nın ünlü
reality şovlarından “Gelinliğe Evet De”
programı yapımcı ve sunucusu modacı Randy
Fenoli, onur konuğu jüri üyesi olarak yer
alacak.  (Haber Merkezi)

IF Wedding Fashion İzmir - Gelinlik, Damatlık ve Abiye
Giyim Fuarı kapsamında yapılan 15. Gelinlik Tasarım
Yarışması’na başvurular 30 Eylül’e kadar sürecek

Dünyanın tercihi 
Kapadokya oldu
Dünyanın tercihi 
Kapadokya oldu
Dünyanın tercihi 
Kapadokya oldu

TURİST AKINI
UNESCO Dünya Mirası
Listesi'nde yer alan
Kapadokya, peribacaları,
sıcak hava balon turu başta
olmak üzere çok sayıdaki
tur aktiviteleriyle dünya
turizm pazarında daha
fazla dikkati çekiyor.

KONUK ÇEKİYOR
Geçmiş yıllarda genellikle
Japon turistlerin uğrak yeri
olarak bilinen Kapadokya,
Çin'den ABD'ye, Rusya'dan
Avustralya'ya, Güney
Afrika'dan Norveç'e 170'e
yakın ülkeden ziyaretçi
çeker hale geldi. (AA)

Tuz Gölü’nde hayran
bıraktıran güzellik
Tuz Gölü’nde hayran
bıraktıran güzellik
Tuz Gölü’nde hayran
bıraktıran güzellik

Sahilevleri’nde 
müzik ziyafeti
Narlıdere Belediyesi’nin İzmir’in

kurtuluşunun 102’nci yılı kapsamında
düzenlediği İzmir Müzisyenleri
Buluşmaları etkinlik serisi Merih
Aşkın ve Onur Tuzlacı (DUO) konseri
ile devam etti. Sahilevleri Bakü
Parkı’nda gerçekleşen konserde
Narlıdereliler keyifli anlar yaşadı.
Müzisyenler; Merih Aşkın ve Onur
Tuzlacı, geleneksel ve modern
ezgileri harmanlayarak
Narlıdereliler’e adeta müzik ziyafeti
sundu. Konsere yoğun ilgi gösteren
Narlıdereliler de Aşkın ve Tuzlacı’nın
seslendirdiği türkülere hep bir
ağızdan eşlik etti. Konser boyunca
güzel sahil havasının da tadını çıkaran
Narlıdereliler, etkinlikten duydukları
memnuniyeti dile getirdi. 
(Haber Merkezi)

Sun Tekstil’in stokta kalan kumaş ve
yan ürünleri, lif sanatıyla buluşarak
"Döngüye Çağrı" sergisinde hayat
buldu. Çevre koruma bilincinin
sanata yansımasını, yaratıcı
süreçler aracılığıyla
gözlemleme fırsatı sunan
sergi, İzmir Kültür ve Sanat
Fabrikası Sanat Sokağı'nda
ziyaret edilebilir. Sergide
sanatçılar kendi
perspektifleriyle çevre
koruma bilincini,
sürdürülebilir yaşam
biçimlerine geçişi ve çevresel
zararları azaltmayı içeren
çalışmalar gerçekleştirdi.
Çevre koruma bilincinin
sanata yansımasını, yaratıcı
süreçler aracılığıyla gözlemleme
fırsatı sunan ve 20 Eylül’de ziyarete
açılan sergi, 4 Ekim 2024'e kadar
ziyaret edilebilir. (Haber Merkezi)

Ankara, Konya ve Aksaray il sınırlarının kesiştiği
yerde bulunan ve Türkiye'nin en büyük ikinci gölü
olan Tuz Gölü, kendine özgü doğal yapısı ile her yıl
çok sayıda yerli ve yabancı turisti ağırlıyor.
UNESCO Dünya Mirası Geçici Listesi'nde bulunan
ve ülkemizin tuz ihtiyacının yüzde 70'ini karşılayan
göle gelen ziyaretçiler, gün batımında oluşan
güzel görüntülerin tadını çıkardı. (AA)
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için bulunmaz fırsat

Geleceğin modacıları
için bulunmaz fırsat

Geleceğin modacıları
için bulunmaz fırsat

Randy
Fenoli

Sanat ve doğayı
buluşturan sergi
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23 SINIF AÇILACAK
Mutlu Çocuklar Oyun Evleri, Toros
ve Beştepeler Sosyal Tesisleri,
Konak Engelsiz Yaşam Köyü,
Aziziye, Agora, Ballıkuyu, Gültepe,
Zeytinlik ve İsmet Paşa Semt
merkezleri içinde yer alacak. Yeni
açılacak Mersinli ve Ayla Ökmen
Mutlu Çocuklar Oyun Evleri de
kendi binalarında hizmet verecek.
7 Ekim’den itibaren, 23 sınıf
sırayla kapılarını açacak.
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KOLAY BAŞVURU
Kayıt başvuruları
https://oyunevi.konak.bel.tr/basvuru/ web
sitesi ve (0232) 484 53 00 numaralı
telefondan 2987 dahili hat üzerinden mesai
saatleri içerisinde yapılacak. Kayıt
başvuruları 2 Ekim’de sona erecek. Başkan
Nilüfer Çınarlı Mutlu, özellikle dezavantajlı
bölgelerdeki semt merkezlerinde yer alan
merkezlerde yaşayan kadınların üzerindeki
yükü azaltmayı çok önemsediklerini
vurguladı. (Haber Merkezi)
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